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Jan Seton: tien jaar burgemeester van 
Borger-Odoorn

Het zal niemand zijn ontgaan. Jan Seton was op 1 juni precies tien jaar 
burgemeester van de gemeente Borger-Odoorn. En dus werd het doopceel 
van de aimabele bestuurder in vrijwel alle media maar weer eens gelicht: zoon 
van een dominee en een verpleegkundige, studeerde rechten in Groningen, 
werd gemeenteraadslid en fractievoorzitter van het CDA en later wethouder in 
de gemeente Groningen. Ook was hij juridische medewerker bij de gemeente 
Zuidhorn, adjunct directeur van Stichting Veiligheidszorg Noord en adjunct 
directeur van de Regionale Inkooporganisatie Groninger Gemeenten (RIGG).

En toen werd er een nieuwe burgemeester in Borger-Odoorn gezocht. Nog voor hij 
solliciteerde, reed hij samen met zijn vrouw door de gemeente, keek online naar een 
raadsvergadering en toen ook dat goed voelde wist hij het zeker: hij wilde de opvolger 
worden van Marco Out.

Lees verder op pagina 27. 

Prioriteringssysteem bij 
plannen wijkrenovaties in 
Borger-Odoorn
Om tot een gestructureerde en objectieve aanpak voor het 
plannen en uitvoeren van wijkrenovaties te komen, heeft 
bureau TAUW voor Borger-Odoorn criteria uitgewerkt 
om te kunnen prioriteren op basis van urgentie door per 
wijk een score toe te kennen.

Lees verder op pagina 4.

Uitnodiging: Denk mee over 
het begraafplaatsbeleid in 
Borger-Odoorn
De gemeente Borger-Odoorn nodigt inwoners uit om 
mee te denken over de toekomst van de gemeentelijke 
begraafplaatsen. Het huidige beleid dateert uit 2008. 
Sindsdien zijn er veranderingen in de samenleving en 
andere wensen rondom begraven en herdenken ontstaan. 
Daarom willen we het beleid vernieuwen – samen met u.

Lees verder op pagina 7.

Zestien prachtige 
zorgappartementen in 
Nieuw-Buinen op feestelijke 
wijze geopend
Blije en tevreden mensen, donderdagmiddag aan het 
Noorderdiep in Nieuw-Buinen. 

Lees verder op pagina 9.

Verlate Koninklijke 
onderscheiding voor 
Oringer Rudi Eding
Eigenlijk had Rudi Eding uit Odoorn al op 25 april van 
dit jaar een Koninklijke onderscheiding moeten krijgen. 
Vanwege een welverdiende vakantie kon Eding toen 
echter niet bij de door de gemeente Borger-Odoorn 
speciaal belegde bijeenkomst aanwezig zijn. 

Lees verder op pagina 11.

Elders in deze krant een fotoreportage
Avondvierdaagse Borger met zeshonderd 
deelnemers
Vrijdag werd de traditionele Avondvierdaagse Borger afgesloten met het ook 
al traditionele defilé. Organisator Bé Kuipers kon tevreden terugkijken. ‘’Met 
zeshonderd deelnemers hebben we een deelnemersrecord verbroken.

Lees verder op pagina 17.
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Weten wanneer 
uw container 
wordt geleegd?

Download de AfvalWijzer app.
Of ga naar www.mijnafvalwijzer.nl.

▶ www.mijnafvalwijzer.nl

Hebt u geen internettoegang? Neem 
dan contact met ons op via T 14 0591 en geef uw 
postcode en huisnummer door. Wij sturen dan 
uw persoonlijke afvalkalender naar u op.

▶ Buinerveen: Hoofdstraat en Nieuw-
 Buinen: Zuiderdiep (tussen de Noorder-
 straat in Buinerveen en de Drentse Mon-
 denweg in Nieuw-Buinen) | tot augustus 
 2025  | vervangen riolering, doorgaand  
 verkeer gestremd, omleiding.

▶ Odoorn: Hammeersweg en Torenweg |  
 tot eind juli | verkeersremmende maat-
 regelen in de Torenweg en verharden 
 toegang sportpark Hammeersweg.

▶ Exloo: Oostervleddersdijk  | tot half juli |  
 vervangen betonverharding, weg gestremd.

Op www.borger-odoorn.nl/werk-aan-de-weg 
vindt u actuele wegwerkzaamheden en 
-afsluitingen in Borger-Odoorn, ook van 
andere wegbeheerders dan de gemeente.

Wegwerkzaamheden

▶ Gemeente Borger-Odoorn

Postbus 3
7875 ZG Exloo
I www.borger-odoorn.nl
E gemeente@borger-odoorn.nl
T 14 0591 (werkdagen 8.30-16.30 uur)
Calamiteitentelefoon buiten kantooruren: 
06 53 72 94 53

 @gemeenteBO

▶ Gemeentehuis 

Hoofdstraat 50, Exloo
Openingstijden publieksbalie (op afspraak) 
Maandag  8.30-16.30 uur
Dinsdag  8.30-16.30 uur
Woensdag  8.30-16.30 uur
Donderdag 8.30-16.30 en 17.00-19.00 uur
Vrijdag  8.30-12.00 uur

Maak op tijd uw afspraak. Een afspraak 
maakt u via www.borger-odoorn.nl/afspraak 
of telefoonnummer 14 0591.

▶ Afvalbrengpunt

Zuiderkijl 9, 2e Exloërmond 
Openingstijden  
Maandag gesloten
Dinsdag  13.00-16.00 uur
Woensdag  13.00-16.00 uur 
Donderdag  13.00-16.00 uur 
Vrijdag  13.00-16.00 uur 
Zaterdag      9.00-14.00 uur

Vergadering
gemeenteraad
▶ Raadsvergadering

donderdag 19 juni, 19.00 uur, 
 gemeentehuis Exloo

▶ Meer informatie, meekijken of 
 meeluisteren? 
 www.borger-odoorn.nl/gemeenteraad. 
 Hebt u zelf geen internettoegang? 
 Dan kunt u bijvoorbeeld terecht in een 
 bibliotheek in de buurt.

▶ Inspreken? Neem contact op met de gri�  e  
 via gri�  e@borger-odoorn.nl of T 14 0591

▶ www.borger-odoorn.nl/gemeenteraad

Doe een melding
Schade aan weg, lantaarnpaal, riool of groen? 
Afval niet opgehaald of last van zwerfvuil of 
plaagdieren? Meld het bij de gemeente!

▶ www.borger-odoorn.nl/melding

Gaat u verhuizen binnen de gemeente?
www.borger-odoorn.nl/verhuizen

▶ Alle besluiten die we als gemeente nemen publiceren we o�  cieel in ons elektronisch 
 gemeenteblad. Deze ‘berichten over uw buurt’ kunt u bekijken via 
 www.borger-odoorn.nl/overuwbuurt.

▶ Hieronder vindt u de titels van de berichten over uw buurt van vorige week. 
 Aan dit overzicht kunt u geen rechten ontlenen, ons elektronisch gemeenteblad is leidend.

▶ Wilt u nieuwe berichten over uw buurt per e-mail ontvangen? Meld u dan aan op
 www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt

▶ Hebt u thuis geen internetverbinding en wilt u toch meer weten over een besluit? 
 Bel ons dan via telefoonnummer 14 0591. We kunnen u dan meer informatie geven of 
 een afspraak maken om op het gemeentehuis stukken in te zien.

▶ Bent u het niet eens met een besluit? Kijk dan op www.borger-odoorn.nl/bezwaar.

Berichten over uw buurt

▶

Evenement bij 
mij om de hoek?

Zó weet je ervan!
www.overuwbuurt.overheid.nl

e-mailservice & app

3991.1023 A2 Poster Gemeente_Evenement_WT.indd   1 29-03-16   15:15

Boom weg bij mij 
in de straat?

Zó weet je ervan!
www.overuwbuurt.overheid.nl

e-mailservice & app

3991.1023 A2 Poster Gemeente_Kappen_WT.indd   1 24-03-16   10:48

www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt

       
▶ 06-06-2025, Drouwenermond
 Zuiderdiep 52, het afwijken van de regels 
 in het omgevingsplan voor het tijdelijk 
 opvangen van vluchtelingen 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 06-06-2025, Westdorp
 Brink 7, het afwijken van de regels in het 
 omgevingsplan voor het tijdelijk opvangen 
 van 5 Oekraïense vluchtelingen 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 06-06-2025, Nieuw-Buinen
 Kerklaan 2, het afwijken van de regels in 
 het omgevingsplan voor het tijdelijk 
 opvangen van Oekraïense vluchtelingen 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 06-06-2025, Borger
 Wee¤ los kavel 22, het bouwen van 
 een vrijstaande woning 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 06-06-2025, Odoorn
 Hoofdstraat 24, het afwijken van de regels 
 in het omgevingsplan voor het tijdelijk 
 opvangen van vluchtelingen 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 06-06-2025, Exloo
 Valtherweg 37, het afwijken van de regels 
 in het omgevingsplan voor het verlengen van 
 de tijdelijke noodopvang voor vluchtelingen 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 06-06-2025, Odoorn
 Hoofdstraat 35, het afwijken van de regels in 
 het omgevingsplan voor het tijdelijk 
 opvangen van 4 Oekraïense vluchtelingen 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 06-06-2025, Exloo
 Hoofdstraat 31, het verlengen van een 
 veldschuur door aanbouw  

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 05-06-2025, Valthermond
 Zuiderdiep 105, het exploiteren van een 
 ko�  e- en ijskar op het perceel 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 05-06-2025, Nieuw-Buinen
 Zuiderdiep kavels 415F, 415K, 415L, het 
 bouwen van 3 vrijstaande woningen en 
 uitwegen (aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 05-06-2025, gemeente Borger-Odoorn,  
 voorgenomen overdracht grond
▶ 05-06-2025, Borger
 Bloemdijk 2, het vervangen en verbreden 
 van de dakkapel aan de voorzijde van de 
 woning (verleende omgevingsvergunning)
▶ 05-06-2025, Borger
 grasveld gelegen aan Raatakker, het 
 realiseren van een ontmoetingsplek in de  
 wijk (verleende omgevingsvergunning)

WEEK 23

Energiebespaartips
voor uw woning
Wilt u besparen op energie? Onze energie-
coaches geven gratis advies over uw huis,en 
doen bijvoorbeeld een energiescan.
Meer informatie vindt u op 

▶ www.borger-odoorn.nl/energiecoach

▶

Op de ko�  e bij burgemeester en wethouders
Wilt u eens informeel in gesprek met 
de burgemeester of  een wethouder? 
Over wat u bezighoudt in de 
gemeente of  wat u tegenkomt in uw 
leefomgeving? Of  gewoon, zomaar? 

Kom dan een kopje koffi e drinken 
(thee mag ook!) bij de koffi ekar van 
burgemeester Jan Seton en wethouders 

Bernard Jansen, Ankie van Tongeren, 
Henk Zwiep en Jeroen Hartsuiker. 

Waar? Afvalbrengpunt op de   
  gemeentewerf  in 2e Exloër-
  mond, Zuiderkijl 9
Wanneer? Zaterdag 21 juni 2025
Hoe laat? Dat bepaalt u zelf, maar 
  tussen  13.30 en 15.30 uur.

Onze begraafplaatsen zijn bijzondere en 
waardevolle gedenkplekken. Omdat het voor 
bezoekers een belangrijke plek is willen we 
deze plek graag netjes houden. Hiervoor 
hebben wij uw hulp nodig. 

Een schone begraafplaats 
Wilt u grote voorwerpen zoals zelf  meegebrachte 
lantaarns, beeldjes, kransen en bloemstukken 
weer meenemen naar huis en daar weggooien? 
Zo houden we de begraafplaatsen schoon.
De laatste tijd is helaas op enkele begraafplaatsen

geconstateerd dat er (groot) afval in en naast de 
prullenbakken ligt dat daar niet thuishoort. Hier-
door puilen ze soms uit en wordt er veel afval 
bijgeplaatst rondom de prullenbakken. Dit geeft 
een slordig en rommelig beeld op de begraaf-
plaatsen. Veel bezoekers storen zich daaraan. 
We hebben daarom uw hulp nodig: alleen samen 
houden we de begraafplaatsen netjes. Wij danken 
u voor uw medewerking.
Heeft u vragen of  opmerkingen hebben over 
afvalinzameling op de begraafplaats? Neem dan 
contact met ons op via telefoonnummer 14-0591.

▶

Helpt u mee om de begraafplaats netjes te houden
Neem grote voorwerpen weer mee naar huis
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Fiets naar school-week groot succes: 1000 
kinderen in Borger-Odoorn deden mee

Tijdens de Fiets naar school-week in de gemeente Borger-Odoorn stapten maar liefst 
1000 kinderen een week lang op de fiets. De actie liep van 2 tot 6 juni en iedere keer 
dat een kind naar school fietste werd beloond met een stempel. Kinderen ervaarden zo 
in de praktijk hoe leuk en fijn fietsen kan zijn.

8 basisscholen uit de gemeente deden fanatiek 
mee. Leerlingen verzamelden stempels en 
hadden elke ochtend een frisse start van de 
dag. Wethouder Ankie van Tongeren kwam 
op vrijdag de laatste stempels zetten en het 
cadeautje uitdelen. Ieder kind kreeg een 
setje fietslampjes. “Het is goed om te zien 
dat zoveel kinderen de fiets pakken. Dat is 
niet alleen goed voor hun gezondheid, maar 
ook voor het milieu én de verkeersveiligheid 
rond scholen. Met de lampjes hopen we 
dat kinderen ook als het wat donkerder 
wordt nog steeds de fiets pakken.” aldus de 
wethouder.

De week levert een bijdrage aan de 
beweegnorm en is onderdeel van het 
programma GALA, het Gezond en Actief  

Leven Akkoord. GALA is een landelijke 
aanpak waarbij gemeenten samen met de 
Rijksoverheid werken aan een gezondere 
leefomgeving. Denk aan initiatieven om 
meer te gaan bewegen en gezonder te 
eten. De beweegnorm, opgesteld door de 
Gezondheidsraad, adviseert dat kinderen 
dagelijks minstens 60 minuten matig tot 
intensief  bewegen. Dit zorgt ervoor dat 
kinderen gezond en fit blijven en helpt 
ziekten op latere leeftijd te voorkomen.

Met 1000 deelnemende kinderen is deze 
eerste editie van de Fiets naar school-week 
een groot succes gebleken. De deelnemende 
scholen: obs De Meander, ckc De Borgh, obs 
De Poolster, ckc School 59, obs De Aanloop, 
obs De Weiert en obs De Linderakkers.

Foto: Auniek K.E. Klijnstra

Persbericht voor 
Week in Week uit?

Mail het naar 
redactie@weekinweekuit.com

Adverteren in
Week in Week uit?

Bel 0599 - 61 33 36
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▶ 04-06-2025, Westdorp
 Brink 7, het afwijken van de regels in het 
 omgevingsplan voor het tijdelijk opvangen 
 van 5 Oekraïense vluchtelingen 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Exloo
 Valtherweg 37, het afwijken van de regels 
 in het omgevingsplan voor het verlengen van 
 de tijdelijke noodopvang voor vluchtelingen 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Borger
 De Slieten, het bouwen van 2 loodsen 
 voor opslag van goederen 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Drouwenermond
 Zuiderdiep 52, het afwijken van de regels 
 in het omgevingsplan voor het tijdelijk 
 opvangen van vluchtelingen 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Nieuw-Buinen
 Zuiderdiep 415E, het aanleggen van een inrit 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Drouwenerveen
 Hoofdstraat 16A, het organiseren van het 
 eindfeest op 27 september 2025 ten behoeve 
 van het 300-jarig bestaan van het dorp, 
 Z2025-012766 (aanvraag)
▶ 04-06-2025, Borger
 De Dri�  6, het organiseren van een 

 voetbalwedstrijd tegen Creators FC op 
 6 augustus 2025, Z2025-012797 (aanvraag)
▶ 04-06-2025, Klachtenverordening gemeente  
 Borger-Odoorn 2025
▶ 04-06-2025, Nieuw-Buinen
 Kerklaan 2, het afwijken van de regels in 
 het omgevingsplan voor het tijdelijk 
 opvangen van Oekraïense vluchtelingen 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Borger
 Hoofdstraat (plein), het organiseren van 
 Siepel Beachplein volleybal toernooi op 
 30 augustus 2025, Z2025-012680 (aanvraag)
▶ 04-06-2025, Valthe
 Hoofdstraat 84, het aanpassen van de 
 bestaande gevel en het vervangen van de 
 kozijnen (aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Mandaatbesluit uitvoering  
 inning eigen bijdrage ontheemden Oekraïne
▶ 04-06-2025, Odoorn
 Hoofdstraat 35, het afwijken van de regels in 
 het omgevingsplan voor het tijdelijk 
 opvangen van 4 Oekraïense vluchtelingen 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Odoorn
 Hoofdstraat 24, het afwijken van de regels 
 in het omgevingsplan voor het tijdelijk 
 opvangen van vluchtelingen
 (aanvraag omgevingsvergunning)

▶ 04-06-2025, Exloo
 Zuideinde 28, afwijken van het 
 omgevingsplan voor het aanleggen van 
 een ponyrijbak en longeercirkel 

(verleende omgevingsvergunning)
▶ 04-06-2025, Valthe
 hoek Weerdingerstraat/Exloërweg, het 
 organiseren van FeVa Valthe van 5 t/m 7 
 september 2025, Z2025-009042 

(verleend 02/06)
▶ 02-06-2025, Exloo
 Polweg 3A, het organiseren van een 
 tuinconcert/optreden op 6 juli 2025, 
 Z2025-010923 (verleend 27-05)
▶ 02-06-2025, 2e Exloërmond
 gelegen aan de Dreef, het aanleggen van een 
 mestbassin (aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 02-06-2025, Valthe
 Hoofdstraat 66, het kappen van een kersen-
 boom (verleende omgevingsvergunning)
▶ 02-06-2025, gemeente Borger-Odoorn, 
 diverse locaties, het kappen van bomen met
  aantastingen en gebreken op diverse 
 locaties binnen de gemeente 

(aanvraag omgevingsvergunning)
▶ 02-06-2025, Exloo
 Hoofdstraat 57, het organiseren van 
 Kleintje Dorpsfeest Exloo op 7 juni 2025,  
 Z2025-008043 (verleend 27/05)         ◀

Prioriteringssysteem bij plannen 
wijkrenovaties in Borger-Odoorn
‘’Laten we het niet te moeilijk maken: voor 
inwoners speelt alleen de vraag of er al dan niet 
iets aan hun wijk gebeurt’’
Om tot een gestructureerde en objectieve aanpak voor het plannen en uitvoeren van 
wijkrenovaties te komen, heeft bureau TAUW voor Borger-Odoorn criteria uitgewerkt 
om te kunnen prioriteren op basis van urgentie door per wijk een score toe te kennen. 
Op basis van het oordeel van de afdeling Realisatie van de gemeente en uitwerking 
van TAUW heeft de gemeente inmiddels zes wijken aangewezen die als eerste in 
aanmerking komen voor wijkrenovatie. Het gaat dan om de Noordes en Hoefakkers 
in Borger (eerste), Sassenbergen en Waardeel in Borger (tweede) en De Deel en 
Baander in Klijndijk (derde). De uitvoering van de wijkrenovatie laat overigens nog 
wel even op zich wachten en zal waarschijnlijk pas na 2026 en dus in de nieuwe 
bestuursperiode plaatsvinden. De vernieuwde aanpak leverde wel vragen op. Met 
name Ramon Kamps van Leefbaar Borger-Odoorn liet van zich horen.

In maar twee dorpen
Nadat eerst een aantal politieke partijen zich 
vleiend had uitgelaten over de aanpak van 
de gemeente, was het woord aan Kamps. 
‘’Er zijn 25 dorpen in de gemeente en de 
eerste zes wijkrenovaties gaan plaatsvinden in 
slechts twee (!) dorpen: Borger en Klijndijk. 
Dat is toch wel heel merkwaardig. Ik wil wel 
eens weten hoe deze keuzes tot stand zijn 
gekomen’’, zei het raadslid. Hoewel hij het 
niet letterlijk zei, zou je uit zijn opmerkingen 
op kunnen maken dat hij de zaak niet 
helemaal vertrouwde. Andere partijen hadden 
daarentegen geen twijfels. ‘’Ik twijfel ook 
niet aan de ambtenaren. Die vertrouw ik. Ik 
wil gewoon weten op basis waarvan deze 
keuzes tot stand zijn gekomen’’, probeerde 
Kamps het opnieuw. Wethouder Hartsuiker 
begreep hem niet. ‘’Die vragen zijn er toch 
ook niet als het gaat om regulier onderhoud 
en dat gaat zo ongeveer op dezelfde manier. 
En bovendien: Realisatie zijn de oren en 
ogen van de gemeente en we hebben alle 
vertrouwen in hun oordeel’’, zei hij.  Pieter 
de Groot van GroenLinks ging ook in op de 
zorgen van Kamps. ‘’We zijn niet ingehuurd 
om alles tot in detail na te speuren. Heb 
vertrouwen in de keuzes’’, zei hij, waarna de 
storm die Kamps heette ook wel wat ging 
liggen.

Verouderd en achterstallig onderhoud
De afdeling Realisatie van Borger-Odoorn 
heeft onderzocht welke wijken in de 
gemeente in aanmerking komen voor 
wijkrenovaties op basis van de staat van de 
openbare ruimte. Uit hun analyse komen 
de zes wijken in Borger en Klijndijk. In die 
wijken is de onderhoudsbehoefte dusdanig 

dat regulier onderhoud onvoldoende is 
en een integrale vervanging in de vorm 
van wijkrenovatie noodzakelijk is. In de 
genoemde wijken is sprake van veroudering, 
achterstallig onderhoud en schade. 
Ook zijn de wijken toe aan klimaat- en 
toekomstbestendige maatregelen. Met het 
prioriteringsprincipe zoals TAUW dat heeft 
geïntroduceerd bij de gemeente wil het nu en 
in de toekomst op een meer gestructureerde 
manier uitvoering geven aan het plannen en 
uitvoeren van wijkrenovaties.

Eerst financiële dekking
‘’Realisatie houdt elk jaar een schouw in alle 
25 dorpen. Als we kiezen voor wijkrenovatie, 
dan zal 50 procent uit eigen middelen 
betaald moeten worden en zal de andere 
helft uit onder meer subsidies moeten 
komen. En voor we actie ondernemen, iets 
naar buiten communiceren of  aan de slag 
gaan met participatie, moet eerst de eigen 
dekking geregeld zijn om zo teleurstellingen 
te voorkomen. Vast staat overigens niets, 
want we willen wel een zekere mate van 
flexibiliteit houden voor urgente gevallen’’, 
zei wethouder Hartsuiker, die de discussie te 
gedetailleerd vond. ‘’Laten we de inwoners 
niet vermoeien met bijvoorbeeld het verschil 
tussen regulier onderhoud en wijkrenovatie. 
Voor mensen in wijken is maar een ding 
belangrijk: gaat er iets aan mijn wijk 
gebeuren of  niet. En voor de goede orde: we 
prioriteren nu zes wijken voor wijkrenovatie, 
ondertussen gaat het regulier onderhoud ook 
gewoon door. Het is dus niet zo dat het één 
ten koste gaat van het ander.’’ (Week in Week 
uit/Vincent Muskee)

Lees de Week in Week uit ook online op www.weekinweekuit.com

Grote Rommelmarkt in Roswinkel
Op zaterdag 21 juni organiseert sportvereniging REO een grote rommelmarkt in 
Theaterboerderij Noorderbak, Roswinkelerstraat 81 te Roswinkel. Van 9.00 tot 12.00 
uur bent u van harte welkom om te snuffelen tussen een enorm aanbod aan spullen.

Er is voor ieder wat wils: boeken, speelgoed, 
gereedschap, huisraad, sieraden, kleding, 
films, muziek, antiek, tuinartikelen, 
handwerk en decoratie. Ook liefhebbers van 

knutselspullen kunnen hun hart ophalen. 
De volledige opbrengst komt ten goede aan 
sportvereniging REO.
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Wijkagenten Borger-Odoorn zijn 
bereikbaar via 0900-8844 of  poli-
tiebureau Exloo (open: maandag 
t.m. vrijdag van 08.30 tot 12.00 uur, 
aangifte alleen op afspraak). Wijk-
agenten in Borger-Odoorn zijn:

Sabrina Luchtmeijer
Gebied: Valthermond, Tweede 
Valthermond, 1e en 2e Exloërmond, 
Exloërkijl, Zandberg, Kavelingen, 
Valthermussel, Exloërveen, Boer-
mastreek. 
Ben Uneken
Gebied: Exloo eo. Gebied De 
Hondsrug.
Arjan Katerberg
Nieuw-Buinen en omstreken,  
gebied Het Veenland 
Kobie Eefting  
Gebied: Borger eo.  
gebied De Hondsrug

Wijkagenten Aa en Hunze
zijn bereikbaar via 0900-8844
of  politiebureau Gieten
(open op afspraak).
Annen:  Eric Speelman
Gieten:  Kees Westervaarder
Gasselte:  Inge Bultstra
Rolde:  Nathalie Schaaphok

Ziekenhuis
Refaja Stadskanaal: 0599 - 654 654 
Scheper Ziekenhuis Emmen:
0591 - 691 911. 
Voor afspraken (0591) 691 111

Huisartsen 
Borger-Odoorn, Valther- en
Exloërmonden, Schoonoord e.o. 
Spoedgevallen na 17.00 uur en ‘s 
weekends: 0900-1120112.

Tandartsen 
Tandartsen Borger/Rolde/Gieten/
Gasselte/ Schoonoord/Westerbork/
Beilen: Tel: 0900-1012345

Apotheken Info: 0599-238465
Overige hulpdiensten
Alarm 112
Politie 0900-8844
Overlijden 0800-0242526
Storing el./gas 0800-3366112
Storing water 0591-854200 of  
0592-854545
Storing CV: 0599-235909
Storing kabel 0800-0221475
Verloskundige 0592-263060
SOS tel. hulp 0900-0767
Kindertelefoon 0800-0432
Tegen haar wil 0592-347444
Psycholoog 0599-234056
Homeopaat 0599-236088
GGD 0591-656565
Thuiszorg Icare 0522-279748
Samenzorg Thuis- en Kraam-zorg 
Nrd-Ned 0900-8998801
Info- en klachtenbureau Gezond-
heidszorg 0592-243707
Vrijw. thuishulp 0591-585554
Dierenartsen 0591-513151
Dierenbescherming en 
Dierenambulance 0900-0245 
Diergeneeskundig Centrum Zuid-
Oost Drenthe te Sleen 0591-361368
Zorgkompas Odoorn
(0591) 580271

Weekenddiensten

Wijkagenten

Adverteren
in 

Week in Week uit?

Bel 0599 - 61 33 36

KERKDIENSTEN

Borger
Protestantse gemeente, 
ds. M. van ‘t Hof. www.pgborger.nl
Vrije Baptistengemeente Borger, 
IJzertijdstraat 2 (wijk Daalkampen). 
Meer info op vrijebaptistengemeente-
borger.nl.

Gasselte
Protestantse gemeente,
10.00 uur: ds. L. Roersma. 

Gasselternijveen
Protestantse gemeente: 09.30 uur
ds. J. Vaessen.

Gieten
Protestantse Gemeente, Dorpskerk
10.00 uur: ds. Hiemstra.
R.K. Statie, Gieten.

Nieuw-Buinen
Christengemeente Chananja, 
Drentse Poort 24a. Meer info:  
www.chananja.nl
Protestantse gemeente Kerklaan, 
14.30 uur: Intrede ds. R. Renooij.
Baptistengemeente, 09.30 uur: 
Fre Riepma

Odoorn
Vrijzinnige Kerk Odoorn. Pinksteren, 
10.00 uur: voorganger: Helene 
Westerik; pianist: Wim Boer
www.vrijzinnigekerkodoorn.nl.  
Facebook: @KerkOdoorn

2e Exloërmond
Baptistengemeente. info: www.bgte.nl
Protestantse gemeente, 09.30 uur; 
Dhr. Vos.

Valthe
Baptisten gemeente.
Protestantse gemeente, 09.30 uur: 
ds. E. van der Meulen (HA), Regen-
boog.

Valthermond
Baptisten Gemeente: Hans Agteres.
Protestantse gemeente, zie Valthe.

Zandberg
R.K. Sint Josephkerk, Kerklaan 23, 
Woensdag  11 juni 9.00 uur, Eucharis-
tieviering, celebr. Pastoor J.E.B. Deu-
ling. Weekend 14/15 juni is er geen 
viering in Zandberg. Woensdag 18 juni  
9.00 uur, Eucharistieviering, celebr. 
Pastoor J.E.B. Deuling. Zondag 22 juni 
9.30 uur, Woord- en Communieviering 
o.l.v. pastor Dorus Wubbels.
Zie ook: www.heiligkruisparochie.nl

Musselkanaal
H.Anthonius van Padua kerk
Sluisstraat 78, 9581 JD Voor
Eucharistievieringen zie
anthoniusparochiemusselkanaal.nl
Baptistengemeente Jabes.

Stadskanaal
Baptisten gemeente Stadskanaal 
Noord, Dienst 10.00 uur br Hans 
van Hoegee. Medewerking koor 
Polyphonie. Adres Handelsstraat 8a. 
Livestream baptistenstadskanaal.
Hervormde gemeente, Oosterka-
dekerk: 9.30u. de heer T.J. van der 
Wouden uit Groningen ( voorberei-
ding op het heilig avondmaal ) 19.00u. 
proponent A. Schep uit Groningen.

Biologische boerderij  

“de Morene”

Dagelijks verse

Asperges
Op bestelling geschild

Lemenweg 4a Drouwen
tel.0599-564563

engelsdrouwen@kpnmail.nl

Intrededienst in Nieuw-Buinen van ds. Ruth Renooij
Op zondag 15 juni a.s. viert de Protestantse Gemeente Nieuw Buinen, 
Buinerveen en Drouwenermond de intrededienst van haar nieuwe 
predikant, ds. Ruth Renooij. De dienst begint om 14.30 uur. De 

verbintenis zal plaatsvinden door 
ds. Theo van ‘t Hof  uit Borger, 
waarna ds. Ruth Renooij de dienst 
zal leiden. Tijdens de dienst is er 
oppas voor de allerkleinsten en 
kinderdienst voor kinderen van de 
basisschool.

Betrokkenen en geïnteresseerden zijn 
van harte welkom om de dienst bij te 
wonen. 

Na de dienst is er gelegenheid om 
nog even na te praten onder het genot 
van koffie of  thee met gebak. Locatie: 
PKN Kerk, Kerklaan 1 in Nieuw-
Buinen.

Zwerfkeien keren na eeuwen terug naar Drenthe: 
feestelijke onthulling bij Hunebedcentrum in Borger

Twaalf  grote zwerfkeien die eeuwenlang in de Westfriese Omringdijk 
bij Hoorn lagen, zijn afgelopen vrijdag feestelijk onthuld op hun nieuwe 
plek bij het Hunebedcentrum in Borger. De keien, die oorspronkelijk 
uit Drenthe komen, keerden na ongeveer drie eeuwen terug dankzij een 
samenwerking tussen de gemeenten Hoorn en Borger-Odoorn en het 
Hunebedcentrum.

Bijzondere thuiskomst van 
oeroude keien
De keien maakten duizenden jaren 
geleden al een eerste reis: door 
het ijs vanuit Scandinavië naar 
Drenthe. In de twintigste eeuw 
werden ze vanuit Drenthe naar 
Hoorn gebracht om daar te dienen 
als versteviging van dijken. Nu zijn 
ze, na jarenlange inspanning, terug 
op de Drentse bodem. “Ik vind het 
prachtig dat we hiermee een nieuw 
verhaal kunnen toevoegen aan het 
Oertijdpark, een verhaal dat bijna 
niemand kent. De terugkeer van deze 

keien laat bovendien de bijzondere 
historische verbinding zien tussen 
Drenthe en Noord-Holland,” aldus 
Harrie Wolters, directeur van het 
Hunebedcentrum.

Toespraken en symbolische 
onthulling
Vanmorgen vond een officiële 
onthulling plaats met toespraken van 
betrokken bestuurders. Burgemeester 
Jan Nieuwenburg van Hoorn sprak 
over de reden achter de schenking, 
waarna burgemeester Jan Seton van 
Borger-Odoorn de stenen symbolisch 

verwelkomde. Gedeputeerde Gert Jan 
Schuinder benadrukte het belang van 
erfgoed voor Drenthe. Archeoloog 
Michiel Bartels sloot af  met een 
archeologisch verhaal over de reis van 
de stenen door tijd en landschap.

Een voorbeeld van samenwerking 
en zorg voor erfgoed
De terugkeer van de keien is 
een schoolvoorbeeld van hoe 
samenwerking tussen overheden, 
musea en burgers erfgoed nieuw 
leven kan geven. Dankzij onderzoek 
naar de herkomst van zwerfstenen in 
Noord-Hollandse dijken en de inzet 
van betrokken partijen zijn de keien 
niet alleen behouden, maar krijgen ze 
nu op Drentse bodem een nieuwe rol 
binnen de educatieve programmering 
van het Hunebedcentrum.

(v.l.n.r.): Gedeputeerde Gert-Jan Schuinder (provincie Drenthe), burgemeester Jan Seton (Borger-Odoorn) en burgemeester Jan Nieuwenburg 
(Hoorn) tijdens de onthulling van de teruggekeerde zwerfkeien bij het Hunebedcentrum
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Drenthe vraagt aandacht voor snelheid: 
“Rijd bewust, rijd veilig”
Drenthe is een provincie om van te genieten de rust, ruimte en prachtige dorpen 
waar helaas toch vaak te snel gereden wordt. Om hier verandering in te brengen, 
slaan de Drentse gemeenten, provincie Drenthe, politie en Veilig Verkeer 
Nederland (VVN) de handen ineen. Met een gezamenlijke snelheidscampagne 
roepen zij weggebruikers op om zich aan de snelheidslimieten te houden.

Te hard rijden gebeurt vaker dan gedacht
Veel mensen realiseren zich niet dat ze juist in hun eigen straat, wijk of  dorp regelmatig 
te hard rijden. Vaak gebeurt dit onbewust, immers de route en omgeving is bekend. Toch 
leidt te hoge snelheid tot gevaarlijke situaties, zeker in woonwijken waar ook kinderen, 
fietsers en voetgangers zich verplaatsen.

Campagne in juni: meten is weten
In de maand juni wordt op vijftig locaties in alle Drentse gemeenten de snelheid van 
weggebruikers gemeten. Vrijwilligers van VVN voeren deze metingen uit met behulp van 
laserguns. Bestuurders worden op ludieke manier gewezen op hun snelheid. De acties 
gebeuren op locaties die door de gemeenten aangewezen zijn.

Weten wat waar mag?
Niet iedereen is zich bewust van de geldende snelheidslimieten. Daarom is er een handig 
overzicht beschikbaar op www.snelhedenindrenthe.nl. Hier kunnen weggebruikers 
eenvoudig controleren welke snelheid waar geldt.

Samen richting nul verkeersslachtoffers
De snelheidscampagne is onderdeel van de bredere ambitie om het aantal 
verkeersslachtoffers in Drenthe terug te dringen. Onder het motto Samen richting Nul 
verkeersslachtoffers zetten de betrokken partijen zich in voor een veiliger Drenthe voor 
iedereen.

Onderhoudswerkzaamheden 
Oostervleddersdijk Exloo
Sinds maandag 2 juni zijn de onderhoudswerkzaamheden aan de 
Oostervleddersdijk tussen Exloo en 2e Exloërmond begonnen. Aannemer Ad 
Nooren uit Garnwerd vernieuwt hier de verharding van de plattelandsweg. 
De oude betonstenen worden verwijderd en vervangen door een nieuwe 
betonverharding. Bij gunstige weersomstandigheden duren de werkzaamheden 
tot ongeveer half  juli.

Tijdens de werkzaamheden is de Oostervleddersdijk volledig afgesloten voor verkeer. 
Weggebruikers kunnen omrijden via de Buinerweg en Exloerveen. Let op: er is geen 
omleidingsroute aangegeven. Voor vragen over de werkzaamheden kunt u contact 
opnemen met aannemer Ad Nooren via (0594) 62 14 70 of  met de gemeente Borger-
Odoorn via telefoonnummer 14 0591. Wij vragen om uw begrip voor de tijdelijke hinder.

Uitnodiging: Denk mee over het 
begraafplaatsbeleid in Borger-Odoorn
De gemeente Borger-Odoorn nodigt inwoners uit om mee te denken over de 
toekomst van de gemeentelijke begraafplaatsen. Het huidige beleid dateert 
uit 2008. Sindsdien zijn er veranderingen in de samenleving en andere wensen 
rondom begraven en herdenken ontstaan. Daarom willen we het beleid 
vernieuwen – samen met u.

Een begraafplaats moet een respectvolle en fijne plek zijn voor nabestaanden. Uw 
ervaringen en ideeën zijn belangrijk voor het opstellen van toekomstbestendig beleid.
Tijdens een informatieavond delen we onze eerste ideeën, en horen we graag wat u 
belangrijk vindt. We starten met een presentatie in de aula en brengen aansluitend een 
bezoek aan de begraafplaats.

U bent van harte welkom op één van de volgende bijeenkomsten:
- Maandag 17 juni, aula begraafplaats Nieuw-Buinen (Noorderdiep 234)
- Dinsdag 18 juni, aula begraafplaats Odoorn (Schaapstreek 2)
Beide avonden starten om 19.00 uur en eindigen rond 21.00 uur.

Aanmelden kan via het online aanmeldformulier via Borger-Odoorn.nl. Lukt dit niet, bel 
dan met 14 0591 om uw aanmelding telefonisch door te geven. Denk mee en help ons 
om begraafplaatsen in te richten die passen bij de wensen van nu én de toekomst.

Inloopavond in De Schalm
Vervanging rioolstelsel en de 
vernieuwing van wegen in Nieuwediep
De gemeente Aa en Hunze organiseert op donderdag 12 juni een inloopavond 
over de vervanging van het rioolstelsel en de vernieuwing van wegen en het 
openbaar gebied in Nieuwediep. Ook belangstellenden van buiten het dorp zijn 
van harte welkom. Tijdens de avond kunt u meedenken en meepraten over het 
ontwerp en mogelijke oplossingen.

Waar en wanneer?
De inloopavond vindt plaats in De Schalm in Nieuwediep. De avond start om 19.00 uur 
met een opening door Dorpsbelangen Nieuwediep-Bareveld, gevolgd door een korte 
toelichting van de gemeente Aa en Hunze. U kunt binnenlopen tussen 19.00 en 20.15 uur. www.zwembo.nl

ZWEM 
4DAAGSE
16 JUNI
   11 JULI
16 JUNI
   11 JULIt/m

Jij komt toch óók lekker zwemmen?

Kinderen die meedoen moeten minimaal in het bezit zijn van een A-diploma!

zwembad
de leewal
exloo

zwembad
de zwaoi
valthermond

zwembad
de buiner streng
nieuw-buinen

zwembad
de leewal

16 t/m 20 JUNI
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Hamerbijl 9, 9531 PN  BORGER - T. 06-27325957

E. info@bertwever.nl - www.bertwever.nl

Vakmanschap en service voor een scherpe prijs!

Persbericht voor 
Week in Week uit?

Mail het naar 
redactie@weekinweekuit.com

Zomerconcert Vrouwenkoor  
Ma Musica in Gasselte
Op zondagmiddag 29 juni verzorgt vrouwenkoor Ma Musica onder leiding van 
Tamara Boiko een sfeervol zomerconcert in het Witte kerkje in Gasselte. De zaal 
opent om 13.30 uur en het concert begint om 14.00 uur.

Op het programma staan klassieke werken 
van onder andere Fauré, Franck, Händel 
en Jenkins. De toegang is gratis, al wordt 
een vrijwillige bijdrage op prijs gesteld.
Kom genieten van prachtige zang in 

een intieme, zomerse sfeer op een 
unieke locatie. Laat u verrassen door de 
klanken en het talent van dit enthousiaste 
vrouwenkoor.  

“Het was een lang maar ook een heel leuk en leerzaam project”
Prachtige nieuwe speeltuin aan de Eems in 
Gasselternijveen geopend

Wethouder Richard Heling van de gemeente Aa en Hunze opende 
woensdagmiddag onder werkelijk stralende omstandigheden samen met 
kinderen uit Gasselternijveen de mooie en voor een groot deel vernieuwde 
speeltuin aan de Eems.  De verouderde speeltuin was ook echt aan 
vernieuwing toe in de wetenschap dat het al een jaar of  veertig trouwe 
dienst had gedaan. De wethouder bedankte de verschillende partijen die 
een financiële bijdrage hebben geleverd maar ook Anneke Drent en Marijke 
van der Heide. Ze horen het – bescheiden als ze zijn – zelf  liever niet, maar 
zonder hun inspanningen was het allemaal niet gelukt.

Uitdaging
‘’Het was nog voor corona, toen ik een 
oproepje van de gemeente Aa en Hunze 
las. Ze zochten contactpersonen voor 
gemeentelijke speeltuinen. Nou, ik woon 
recht tegenover de speeltuin hier en dus 
heb ik me gemeld.  Dat had  toevallig 
Marijke ook gedaan, ze woont hier om 
de bocht. We werden uitgenodigd door 
de gemeente en vervolgens kregen we 
het verzoek of  wij voor vernieuwing 
van de speeltuin wilden zorgen. Dat 
was geen overbodige luxe, want de 
oude speeltuin was echt af. Als wij ons 
in wilden zetten voor vernieuwing, zou 
de gemeente een financiële bijdrage 
doen. We zijn de uitdaging aangegaan. 
Het budget van de gemeente was niet 
genoeg en toen hebben Marijke en 

ik een plan gemaakt’’, zegt Anneke. 
Ze bezochten een avond over 
fondswerving en zochten vervolgens 
contact met dorpscoöperatie De Brug 
en ook Sportvereniging Olympia. 
‘’Via De Brug hebben we onder meer 
het Gebiedsfonds aangeschreven en 
hebben we ook de Rabobank en de 
Postcodeloterij benaderd. Die partijen 
hebben de nieuwe speeltuin, samen met 
dus Aa en Hunze, financieel mogelijk 
gemaakt. ‘’En het is nog mooier 
geworden dan we dachten. De gemeente 
plaatste namelijk ook nog een hekwerk 
en ballenvangers achter de doelen op 
het voetbalveld, dat bij de speeltuin ligt. 
En ze plaatsten als kers op de taart een 
mooie picknicktafel’’, legt Anneke uit.

Sociale ontmoetingsplaats
Al met al heeft het project vier jaar 
geduurd. ‘’Soms zat het mee, soms zat 
het tegen. Marijke en ik hebben het 
echter als een heel leuk en leerzaam 
project gezien. Het heeft veel tijd en 
energie gekocht. Maar dat hadden we 
graag voor de kinderen hier in de buurt 
over. We willen ze achter de (computer)
schermen vandaan halen. Ze moeten 
meer spelen, bewegen en nieuwe 
vriendjes en vriendinnen maken. In de 
nieuwe speeltuin kan iedereen terecht. 
De wat jongere maar zeker ook wat 
oudere kinderen. Er is voor elk wat wils. 
Mooi om te zien is hoe de kinderen van 
verschillende scholen zich mengen. Dat 
geldt ook voor de Syrische kinderen die 
hier wonen. Een speeltuin is dus ook 
echt een sociale ontmoetingsplaats. Aan 
deze speeltuin gaan de buurtkinderen 
nog heel lang plezier beleven’’’, besluit 
Anneke. (Week in Week uit/Vincent 
Muskee)
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Start bij zwembad 
De Leewal in Exloo
Natuurwandeling in 
het Hunzebos ligt tussen 
Exloo en Odoorn
IVN Emmen-Coevorden houdt woensdag 18 juni de 
laatste natuurwandeling van dit seizoen. De wandeling 
gaat naar het Hunzebos.  Het Hunzebos ligt tussen 
Exloo en Odoorn. Het glaciale Hondsruglandschap is 
er nog grotendeels onaangetast aanwezig en is rijk aan 
overblijfselen uit de ijstijden.

Vorig jaar hebben we een 
wandeling gemaakt in het 
zuidelijk deel, nu gaan we 
wandelen in het noordelijke 
deel van het Hunzebos. Start: 
10.00 uur, we wandelen tot 
plm. 12.00 uur. We starten 
bij het zwembad De Leewal, 
Zuideinde 36 in Exloo. 

Deelname is gratis maar 
aanmelden is verplicht en kan 
via de mail op activiteiten.ivn.
ec@gmail.com.

We wandelen zonder 
honden. Deelname aan onze 
activiteiten is altijd voor eigen 
risico.

Aa en Hunze bouwt buffer op: positief resultaat in 2024
De gemeente Aa en Hunze sluit het jaar 2024 af  met een positief  financieel 
resultaat van 8,2 miljoen euro. Dat blijkt uit de jaarstukken die het college 
van burgemeester en wethouders heeft aangeboden aan de gemeenteraad.

Financieel resultaat en reserves
Van het positieve resultaat wordt 
ruim 4 miljoen euro toegevoegd aan 
de vrije algemene reserve, waarmee 
de financiële buffer op peil blijft. 
Een kleiner deel gaat naar specifieke 
bestemmingsreserves. Hiermee 
blijft de gemeente Aa en Hunze 
financieel wendbaar richting 2026, 
het zogenoemde ‘ravijnjaar’. “Een 
gezonde financiële uitgangspositie 
is noodzakelijk, want ook voor onze 
gemeente liggen er uitdagingen in het 
verschiet,” aldus wethouder financiën 
Kiena ten Brink.

Mee- en tegenvallers
Het positieve resultaat is mede te 
danken aan enkele meevallers. Zo 
ontving de gemeente meer inkomsten 
uit leges voor omgevingsvergunningen, 
vielen gereserveerde budgetten deels 
vrij, en waren er lagere kosten voor 

opvang van Oekraïners en asielzoekers. 
Tegenover de meevallers stonden ook 
enkele financiële tegenvallers. Zo stegen 
de kosten voor afvalverwerking en viel 
de pensioenvoorziening voor (oud-)
bestuurders duurder uit door een lagere 
rente.

Vooruitblik
Ook in 2025 en de jaren daarna blijft de 
gemeente investeren in de leefbaarheid 
van de dorpen, met aandacht voor 
duurzaamheid, woningbouw en 
bestaanszekerheid. 

Tegelijkertijd vraagt het naderende 
ravijnjaar ook in Aa en Hunze om 
scherpe keuzes. Wethouder Ten Brink: 
“Samen met de raad verkennen we 
welke stappen nodig zijn om onze 
ambities waar te maken én de begroting 
structureel in balans te houden.”

De gemeenteraad bespreekt de 
jaarstukken in de raadsvergadering op 
26 juni.

Zestien prachtige zorgappartementen in Nieuw-Buinen 
op feestelijke wijze geopend
“Het is de bedoeling dat de jongeren uiteindelijk (weer) op eigen 
benen kunnen staan”
Blije en tevreden mensen, 
donderdagmiddag aan het 
Noorderdiep in Nieuw-Buinen. 
Daar werden toen op feestelijke 
wijze (en met uitstekende 
catering van Seasons Catering 
uit Drouwenerveen) zestien 
gloednieuwe zorgappartementen 
geopend. De duurzame 
appartementen zijn gebouwd in 
opdracht van PVA Jansen in Nieuw-
Buinen en de appartementen 
worden bewoond door mensen in 
de leeftijd van 18 tot en met 25 jaar 
die om uiteenlopende redenen niet 
(meer) thuis kunnen wonen of  die de indicatie ‘beschermd wonen’ hebben 
gekregen. De zorg en begeleiding wordt geregeld door Stakka Zorg uit 
Stadskanaal, het bedrijf  van Inge Super en Jeannet Wubbels. Onder de 
gasten bevond zich ook wethouder Ankie van Tongeren van Borger-Odoorn, 
die zich donderdag graag liet bijpraten over de begeleiding die Stakka Zorg 
op verschillende plekken in Nieuw-Buinen (en in Onstwedde) biedt.

Zelfstandig wonen
‘’We huurden al ruimte op een andere 
locatie van de familie Jansen in Nieuw-
Buinen. Die waren ondertussen al druk 
met de bouw van deze appartementen. 
Op een gegeven moment liep de 
samenwerking met de andere partij 
stuk en kregen wij de vraag of  wij 
wellicht belangstelling hadden voor de 
appartementen. En zo is het balletje 
gaan rollen. Donderdag was dan wel 
de feestelijke opening van de zestien 
appartementen, eigenlijk wonen de 
mensen er al vanaf  1 april. We kregen 
van de familie Jansen, met wie we een 
heel goede band hebben opgebouwd, 
toestemming om al wat eerder aan de 
slag te gaan. Alle appartementen zijn 
bezet en de inwoners zijn ontzettend 
blij met hun nieuwe onderkomen. Ze 
kunnen er zelfstandig wonen in een 
rustige omgeving zonder al te veel 
prikkels. Het is de bedoeling dat de 
mensen er tijdelijk wonen en dat er 
steeds sprake is van doorstroming. Wij 
proberen de mensen te helpen om weer 
op eigen benen te staan’’, zegt Inge.

Wmo-indicatie
‘’De mensen die hier wonen hebben 
een Wmo-indicatie. Vaak is sprake van 
achterliggende psychiatrische klachten 
als autisme, ontwikkelingsstoornissen, 
trauma en persoonlijkheidsstoornissen. 
Mensen hebben moeite met wat wij 
de dagelijkse dingen noemen: op tijd 

opstaan om te gaan werken, je aan 
afspraken houden, het vinden van 
werk (en dat werk houden) en het goed 
omgaan met geld bijvoorbeeld. Via 
gerichte begeleiding en zorg proberen 
wij de mensen weer op de rails te 
krijgen. Is dat het geval en loopt de 
Wmo-indicatie af, dan kunnen ze weer 
op eigen benen staan. Dan helpen we 
ze met het zoeken naar een huisje en is 
er dus weer plek voor andere mensen 
met vergelijkbare problemen’’, legt Inge 
uit. Stakka Zorg, dat ondertussen negen 
jaar bestaat, biedt nu in totaal aan 34 
mensen onderdak. ‘’We zijn elk jaar wel 
iets gegroeid. Dat is natuurlijk mooi, 
al waken we ervoor om te groot te 
worden. Dat is zeker niet onze insteek. 
We houden het graag overzichtelijk en 
kunnen het nu allemaal prima aan. Dat 
willen we graag zou houden. Neemt 
niet weg dat we altijd open staan voor 
nieuwe ontwikkelingen. Zo zouden 
we graag nog meer samenwerken met 
andere organisaties.’’

Veranderende maatschappij
Het feit dat Stakka Zorg gestaag groeit, 
heeft zeker iets te maken met de 
veranderende maatschappij. ‘’Ik denk 
dat de problematiek de afgelopen jaren 
wel heftiger geworden is’’, zegt Inge. 
‘’Of  misschien dat er tegenwoordig 
meer aan het licht komt. Dat kan 
natuurlijk ook. Dat veel jongeren 
te kampen hebben met problemen 

heeft zeker ook te maken met de 
maatschappij waarin we nu leven. Die 
is veranderd. Er wordt steeds meer van 
kinderen verwacht en gevraagd. Alles 
is veranderd. Neem bijvoorbeeld ook 
het gebruik van wiet. Blowen wordt 
tegenwoordig al normaal gevonden. 
Gechargeerd zou je kunnen zeggen 
dat niemand daar nog vreemd van 
opkijkt. Nou, wij vinden het zeker niet 
normaal. Als wij weten dat er sprake 
is van het gebruik van softdrugs, dan 
gaan we soms het traject wel in met de 
afspraak dat dit behandeld gaat worden. 
Harddrugs is een no go,’’, vertelt Super, 
die tot haar achttiende zelf  ook in 
Nieuw-Buinen woonachtig was en de 
regio dus goed kent.

Perfecte samenwerking
‘’Jeannet en ik nemen beiden een 
deel van de managementtaken op 
ons. Daarnaast zijn we zelf  ook nog 
op de ‘werkvloer’ actief. Jeannet is 
maatschappelijk werkster en ik ben 
sociaal-psychiatrisch verpleegkundige 
en ik begeleid (ambulant) nog een 
aantal mensen. Persoonlijk vind ik die 
afwisseling erg leuk. Met de nieuwe 
zorgappartementen hebben we weer een 
mooie stap gezet. Voorlopig is het ook 
wel even goed zo. Maar nogmaals: we 
staan altijd open voor nieuwe dingen en 
voor samenwerking. De samenwerking 
met de familie Jansen is overigens 
perfect. Ook voor hen gaat een wereld 
open nu ze zien hoe wij te werk gaan. 
De taakverdeling is ook helder: zij 
hebben de appartementen gebouwd 
en regelen de huur, wij bieden zorg 
en begeleiding. Deze samenwerking is 
écht perfect.’’ (Week in Week uit/Vincent 
Muskee)

Adverteren in
Week in Week uit?
Bel 0599 - 61 33 36
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WIJ DOEN ONDERHOUD AAN ALLE 
MERKEN & TYPE AUTO’S & CAMPERS!

GRATIS PECHHULP BIJ ONDERHOUD 
AAN UW AUTO!!

PRIJS

€ 18.899,- 

Fiat 500 Urban 42 kWh Clima/Cruise
September 2023 - Zwart metallic
Stof - Elektrisch - Automaat - 21.415 km
Nieuwprijs: €35.650,-

WEGENS UITBREIDING VAN ONZE WERKZAAMHEDEN 
ZOEKEN WIJ EEN AUTOMONTEUR 

LIEFST IN BEZIT APK. MEER WETEN? BEL 06-54364914 OF MAIL NAAR 
TGANZEVOORT@AUTOCENTRUMBORGER.NL

Mazda CX-60 2.5 Automaat e-SkyActiv PHEV Exclusive-
Line Panodak
September 2023 - Rood metallic - Stof - Hybride 
Autmaat - 40.389 km - Nieuwprijs: €61.330,-

PRIJS

€ 38.899,- 

PRIJS

€ 27.899,- 

Peugeot 308 SW 1.2 Turbo Automaat GT 
navi/18”LM
Juni 2024 - Grijs Metallic - Half leder 
Benzine - Automaat - 21.071 km 
Nieuwprijs: €42.980,-

PRIJS

€ 31.899,- 

Peugeot 3008 1.2 Automaat Hybrid 136 Al-
lure Pack Business navi/18”LM
Februari 2024 - Blauw Metallic - Half leder
Hybride - Automaat 
28.300 km - Nieuwprijs: €45.220,-

PRIJS

€ 36.899,- 

Toyota C-HR 1.8 Automaat Hybrid 140 First 
Edition navi/18”LM
Januari 2025 - Grijs metallic - Stof - Hybride 
Automaat - 12 km - Nieuwprijs: €42.880,-

PRIJS

€ 29.899,- 

Toyota RAV4 2.0 Automaat VVT-iE Dynamic 
navi/18”LM
Oktober 2020 - Wit - Stof 
Benzine - Automaat - 74.372 km 
Nieuwprijs: €43.550,-

PRIJS

€ 25.899,- 

Opel Astra Sports Tourer 1.2 Level 2 navi/
clima/16”LM
Oktober 2023 - Wit/Zwart - Stof
Benzine - Handgeschakeld - 8.990 km 
Nieuwprijs: €36.220,-

PRIJS

€ 32.899,- 

Opel Astra 1.6 T Automaat Hybrid Level 4 
navi/ 17”LM/panodak
Maart 2024 - Rood/zwart - Half leder
Hybride - Automaat - 20.155 km
Nieuwprijs: €49.650,-

PRIJS

€ 34.499,- 

Jeep Compass 1.5T Automaat e-Hybrid 
Altitude navi/Clima
2024 - Zwart Metallic - Half leder 
Hybride - Automaat - 7.139 km

PRIJS

€ 13.899,- 

Kia Stonic 1.0 T-GDi ComfortPlusLine Navi-
gator Airco
2018 - Grijs metallic - Stof
Benzine - Handgeschakeld - 67.314 km
Nieuwprijs: €24.220,-

PRIJS

€ 34.899,- 

Opel Grandland 1.2 T Automaat Hybrid GS 
Advanced navi
Juli 2024 - Grijs/Zwart - Half leder - Hybride
Autmaat - 24.166 km
Nieuwprijs: €46.980,-

PRIJS

€ 35.899,- 

Opel Grandland 1.6 T Automaat Hybrid 
Level 3 Navi/Clima
April 2024 - Grijs Metallic - Half leder 
Hybride - Automaat - 10.676 km 
Nieuwprijs: €48.880,-

PRIJS

€ 20.899,- 

Opel Corsa 1.2 Turbo GS nani/clima/16”LM
April 2024 - Wit-Zwart - Half leder
Benzine - Handgeschakeld 
11.553 km - Nieuwprijs: €29.550,-

PRIJS

€ 30.899,- 

Opel Mokka 1.2 Turbo Automaat Hybrid GS 
navi/17”LM
Augustus 2024 - Zwart metallic
Half leder - Hybride - Autotmaat 
369 km - Nieuwprijs: €39.890,-

PRIJS

€ 21.899,- 

Nissan Juke 1.0 DIG-T N-Design navi/
clima/19”LM
Januari 2023 - Grijs/Zwart 
Half leder - Benzine - Handgeschakeld 
36.504 km - Nieuwprijs: €35.920,-

WORDT

VERWACHT

PRIJS

€ 27.799,- 

Fiat 600 1.2 Automaat Hybrid Urban 
Carplay
Oktober 2024 - Blauw Metallic
Stof - Hybride - Automaat 
10.153 km - Nieuwprijs: €33.740,-

WORDT

VERWACHT

PRIJS

€ 28.599,- 

Citroën C5 Aircross 1.2 Automaat Hybrid 
ë-Series navi/19”LM
Mei 2024 - Grijs/Zwart - Half leder/Alcantara
Hybride - Automaat - 13.716 km - Nieuw-
prijs: €47.220,-

WORDT

VERWACHT
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Ingezonden brief
Help! Weer bomenkap in centrum 
Borger
Heb je het ook gelezen? Gemeente Borger-Odoorn heeft een 
omgevingsvergunning bij zichzelf  aangevraagd tbv het kappen van lindebomen 
vanwege herstel van parkeerplaatsen bij de Hubo in Borger centrum en na twee 
dagen verleend.  Lekker snel toch of.....

Hoe bestaat het dat Cittaslow gemeente 
Borger-Odoorn een eigen aanvraag indient 
en verleent voor onnodige bomenkap in 
het centrum van Borger? Heel veel dorpen 
en steden zijn bezig met het vergroenen 
en autoluw maken van hun centrum 
en Borger-Odoorn wil bomen kappen 
omdat, als je goed kijkt, de wortels van 
deze prachtige lindebomen de randen van 
een paar parkeerplaatsen wat omhoog 
drukken. So what? Mijn auto kan ik er nog 
prima parkeren, desnoods een heel klein 
beetje scheef. Als je het wat netter wil 
maken: gooi wat zand onder de stenen en 
we kunnen weer jaren vooruit.

Zou de gemeente bang zijn voor claims, 
omdat er misschien een keer een tak 
op een geparkeerde auto zou kunnen 
vallen? De afgelopen jaren zijn de bomen 
behoorlijk 'versnoeid'. Een voorbereiding 
voor een kapaanvraag? 

Laten we het centrum van Borger 
alsjeblieft een beetje groen en sfeervol 
houden... er is al zoveel gesnoeid en 
gekapt de afgelopen jaren. We hebben al 
een vrijwel compleet bestraat dorpsplein 
en nu nog meer bomen weg?  Die 
aansprakelijkheid voor vallende takken is 
toch gemakkelijk op te lossen? Je zet er, 
net als op andere plaatsen in Borger, toch 
gewoon een waarschuwingsbordje neer? 
De tekst eronder kan simpel: 'Parkeren op 
eigen risico'.

Als de gemeente toch iets wil herbestraten 
wil ik in Borger wel een van de landwegen 
aanwijzen waar er sprake is van 
achterstallig onderhoud. Bijvoorbeeld de 
Boslandenweg die al minstens driekwart 
jaar is afgesloten vanwege circa 2 meter 

die aan de kant deels is weggespoeld. 
Een klein klusje. Er staat nu een ik-doe-
voorlopig-helemaal-niets bordje met de 
tekst "doorgaande weg gestremd".

Je zou als alternatief  voor het kappen 
die paar parkeerplaatsen kunnen laten 
vervallen, de bomen meer ruimte geven 
en zo het centrum meteen wat meer  
vergroenen conform de Cittaslow-
gedachte. 

Het is merkwaardig dat Borger-Odoorn in 
het centrum van Borger parkeerplaatsen 
wil opknappen / behouden. Aan 
westkant van de N34 is zij namelijk bezig 
om op de Koesteeglocatie een mooi 
nieuwbouwplan zonder parkeerruimte 
in de straten van de grond te krijgen. De 
nieuwe bewoners moeten of  een groot 
deel van hun voortuin opofferen voor een 
eigen oprit of  hun auto parkeren aan de 
rand van de nieuwe wijk. Ik proef  enige 
tegenstrijdigheid in het gevoerde beleid 
mbt het parkeren in Borger. Jij ook?

Gezien de verleende vergunning hebben 
we als Borgerders de komende weken de 
gelegenheid om bezwaar aan te tekenen? 
Doe je ook mee? Super!

Als je niet weet hoe dat moet kun je 
gewoon een email sturen met je bezwaar 
naar gemeente@borger-odoorn.nl. Dat 
is niet de ambtelijk officiële route. De 
gemeente is echter verplicht te reageren 
op je mail en zullen je dan de officiële 
procedure en het bijbehorende formulier 
toesturen. Leuker kan ik het niet voor je 
maken, wel makkelijker :). 

Teus Rietveld, Borger

CDA bezoekt Impuls in Gieten
Thema van het bezoek 
was armoedebestrijding en 
financiële zelfredzaamheid, 
met speciale aandacht 
voor statushouders en 
vroeg signalering. Impuls 
begeleidt statushouders 
vanaf  het moment dat zij in 
de gemeente komen wonen.

Na een startfase via WPDA 
neemt een budgetcoach het over voor 
verdere financiële begeleiding. Er is maatwerk 
mogelijk: afhankelijk van de behoefte blijft 
een coach tot een jaar betrokken. Het 
Adviesloket van Impuls is enkele dagdelen 
per week open voor praktische hulpvragen, 
zoals hulp bij het invullen van formulieren.

Budgetcoach Kelly organiseert ook 
huiskamersessies over onder andere de 
Voorzieningenwijzer, digitaal bankieren 
en sportfondsen. Binnen het “Samen 
doen”-team worden meldingen van 

betalingsachterstanden actief  opgepakt via 
vroeg signalering. Er wordt snel contact 
gezocht en indien nodig hulp opgestart. 
Impuls werkt hierin nauw samen met 
Werkplein Drentse Aa (WPDA) en 
organisaties zoals zorgverzekeraars en 
woningcorporaties. Via netwerkoverleggen 
zoals het Armoedepact en het gemeentelijk 
financieel loket is er goede afstemming met 
andere betrokken organisaties. Het CDA 
sprak zijn waardering uit voor het werk van 
Impuls en het belang van samenwerking in 
het sociaal domein.

Kegelclub Alinghoek in Drouwen trots op 
kampioenen

Kegelclub Alinghoek uit Drouwen huldigde vorige week dinsdag een aantal 
deelnemers die onlangs sterk presteerden tijdens de Nederlands kampioenschappen 
kegelen. De huldiging vond plaats in kegelcentrum Alinghoek in Drouwen, waar de 
club elke dinsdagavond speelt.

Linda Lemmen en Peter van der Meulen: 
kampioenen
‘’Kegelen wordt in verschillende klassen 
gespeeld’’, zegt Frank Hebels. ‘’Je hebt de 
klassen A, B en C. Elk jaar opnieuw word je 
gemiddelde bepaald op basis van drie rondes 
die je ‘thuis’ speelt. Vervolgens word je dus 
ingedeeld in A, B of  C en kun je deelnemen 
aan de Nederlandse kampioenschappen.’’ 
Voor de finaleronde van het NK in Haarlem 
gespeeld werd, moesten de deelnemers eerst 
twee ronden in Winterswijk en Brummen 
zien te overleven. Linda Lemmen werd 

uiteindelijk kampioen in de klasse A en 
Peter van der Meulen legde beslag op de 
titel in de klasse B. Ook Frank Hebels en 
Monica Koning presteerden goed met 
beiden een tweede plaats in de klasse B. K.C. 
Alinghoek is een gemengde kegelclub die is 
aangesloten bij de NNKB en de KNKB. De 
club organiseert elk jaar een toernooi voor 
deelnemers uit het hele land. Zoals gesteld 
is de dinsdagavond de vaste avond voor de 
kegelclub uit Drouwen. (Week in Week uit/
Vincent Muskee)

v.l.n.r. Monica Koning, Frank Hebels, Linda Lemmen en Peter v.d. Meulen

Verlate Koninklijke onderscheiding voor 
Oringer Rudi Eding

Eigenlijk had Rudi Eding uit Odoorn al op 25 april van dit jaar een Koninklijke 
onderscheiding moeten krijgen. Vanwege een welverdiende vakantie kon Eding toen 
echter niet bij de door de gemeente Borger-Odoorn speciaal belegde bijeenkomst 
aanwezig zijn. Afgelopen zaterdag kreeg Eding in het ODO-gebouw in Odoorn 
alsnog zijn lintje – uitgereikt door wethouder Henk Zwiep - in het bijzijn van 
familie en vrienden. Iedereen is het over één ding eens: als er iemand is die een 
onderscheiding verdient, dan is dat wel Rudi Eding.

Maatschappelijk zeer betrokken
Eding is maatschappelijk zeer betrokken en 
zet zich graag in voor dorp en medemens. Zo 
is hij sinds 1990 actief  binnen de Vereniging 
Dorpsbelangen Odoorn  en was hij veertien 
jaar lid van de Commissie Schippersrun en 
Veldtoertocht Oring. Nog steeds staat hij 
de commissie met raad en daad bij. In 2015 
was Eding initiatiefnemer van de Commissie 
Dichter bij Odoorn, waarvan hij nog altijd 
lid is. Ook het maken van dorpslied Odoorn 
was een initiatief  van Eding (in 2023), die 
er bovendien voor zorgde dat de jaarlijkse  
Oringermarkt terugkeerde in het dorp.

De inwoner van Odoorn is bovendien 
al vanaf  2003 scheidsrechter bij 
voetbalvereniging HOVC in Odoorn en van 
2008 tot 2011 was hij lid en plaatsvervangend 
voorzitter van de Gemeentelijke Rekenkamer. 

Lionsclub De Megalieten klopte in 2008 ook 
al niet tevergeefs bij Eding aan en bij die club 
was hij voorzitter en secretaris. Ook stond 
hij aan de wieg van een fonds ten behoeve 
van ‘sociale noodgevallen’ in Borger-Odoorn. 
Eding is nog steeds projectsecretaris van de 
Stichting Hunsowprojecten en sinds 2017 
is hij vrijwillig adviseur bij Katalys. In het 
kader van 75 jaar vrijheid bedacht Eding een 
fietstocht van Auschwitz naar Westerbork 
en werd hij ook meteen penningmeester 
van de Stichting Terug naar Westerbork. 
Naast de eenmalige fietstocht werd ook 
een permanente fietsroute ontworpen van 
Bergen-Belsen naar Westerbork. Kortom; 
Rudi Eding heeft heel veel betekend (en doet 
dat nog steeds) voor de samenleving. Prachtig 
dat al die verdiensten bekroond werden met 
een Koninklijke onderscheiding. (Week in 
Week uit/Vincent Muskee)
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Uitslag Zomerdrive 
Bridgeclub Borger 

3 juni 2025 
1 Anneke Tapper & Harrie de Bie 65,97%
2 Herman Scheltinga & Cor Houtenbos 62,04%
3 Rieky Zinger & Tinus Zinger 59,72%
4 Sjef  Heeren & Henk Loman 57,64%
5 Janny Havenga & Geert Blaauw 57,41%

Zomerconcert Tonegido 
in het Witte Kerkje van 
Gasselte
Op zondag 15 juni verzorgt zangvereniging Tonegido 
haar jaarlijkse zomerconcert in het sfeervolle Witte 
Kerkje van Gasselte. Onder leiding van dirigent Peter 
Stam en met pianobegeleiding van Margreet Puite 
brengt het koor een gevarieerd programma ten gehore.

Het repertoire bevat klassieke stukken van Franz Schubert 
en Georg Friedrich Händel, maar ook muziek uit de musical 
Cats. Daarnaast zingt Tonegido bekende Nederlandstalige 
liederen van onder anderen Boudewijn de Groot, Ramses 
Shaffy en John Denver. Ook ontbreken enkele Drentstalige 
liederen niet. Het concert begint om 14.30 uur, de deuren van 
de kerk gaan open om 14.00 uur. De toegang is gratis; een 
vrije gift na afloop wordt op prijs gesteld. Meer informatie: 
www.zangvereniging-tonegido.nl.

Fietstocht ANBO-PCOB 
Borger op donderdag 
19 juni a.s.
De fietscommissie van ANBO-PCOB afdeling Borger 
organiseert op donderdagmiddag 19 juni weer een 
gezellige fietstocht. Iedereen is van harte welkom om 
mee te fietsen – zowel leden als niet-leden en gasten.

De tocht start om 13.30 uur bij de voorzijde van de Goede 
Herderkerk aan de Hoofdstraat in Borger. Aanmelden is niet 
nodig: gewoon komen en gezellig meefietsen.

De route voert door de prachtige omgeving van Borger en is 
circa 30 à 35 kilometer lang. Halverwege is er een pauze bij 
een horecalocatie, waar gelegenheid is voor een drankje (op 
eigen kosten).

Ook het COA in Groningen krijgt bloemen en plantjes
Bloemen en plantjes voor o.a. De Herik in Borger en 
Dekelhem in Gieten

Na een geweldig succesvolle bloemetjes en plantjesactie op obs School 75 in 
Nieuw-Buinen waren er nog een paar honderd bloemetjes en plantjes over. 
Het schoolteam en ouders van de Activiteiten Commissie besloten om deze 
te schenken aan Icare woonzorgcentra Dekelhem te Gieten, De Herik in 
Borger en het COA op de Eemsgolaan in Groningen.

'Een hartverwarmende actie van onze 
zeer actieve ouders en teamleden om 
belangeloos de locaties op te fleuren. 
Het past dan ook echt bij onze school 
om te verbinden met de omgeving 

en zo buiten naar binnen te halen en 
binnen naar buiten te brengen', aldus 
directeur David de Jonge. Met groot 
enthousiasme hebben medewerkers 
en teamleiders van de betrokken 

centra de bloemetjes en plantjes 
in ontvangst genomen. Door het 
groeizame weer van zon en buien zijn 
de plantjes en bloemetjes inmiddels 
flink doorgegroeid. De bewoners zijn 
enorm blij met de zee aan kleuren. Met 
dank aan de AC, Natalie van der Laan 
en Michael Holla voor het schenken, 
vervoeren en overhandigen van de 
plantjes.
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Fysiotherapie en manuele 
therapie Sandra zit nu ook in 
Borger!

Pijn, stijfheid of  stress in je lijf ? Sandra Eisma-Zweep zorgt voor 
gericht onderzoek en een kwalitatief  goede behandeling. Voor 
manuele therapie en fysiotherapie ben je bij haar aan het juiste 
adres. 

Verder helpt ze je ook met:
• Leefstijltherapie
• Massage

Nu kennismaken? Je krijgt 25% korting op een massage!
Afspraak maken? Ga naar www.fysiotherapiesandra.nl

Steunouder en Home-Start slaan handen ineen 
en organiseren bijeenkomsten voor ouders: 
Ouderpraat!
Op 7 juli organiseren Steunouder Borger-Odoorn / 
Welzijnsorganisatie Andes en Home-Start gezamenlijk een 
bijeenkomst voor ouders om samen te komen en onderwerpen te 
bespreken die te maken hebben met ouderschap, opgroeien en 
opvoeden: Ouderpraat! 

Op 7 juli van 19:30 – 21:30 uur 
staat het lezen van kindertekeningen 
centraal. ‘Kinderen kunnen, willen, 
mogen of  durven niet altijd te 
praten over wat hun bezighoudt. 
Tekeningen lezen kan hier inzicht in 
geven..’ De ouderpraat bijeenkomst 
is toegankelijk voor alle ouders 
in de gemeente Borger-Odoorn. 

Vanuit ouders en netwerkpartners 
krijgen wij signalen dat er ouders 
in onze gemeente zijn die behoefte 
hebben aan het samenkomen 
met andere ouders. Om in deze 
behoefte te kunnen voorzien, wordt 
nu Ouderpraat gestart! Iedereen 
is welkom. Ben jij net in onze 
gemeente komen wonen en wil jij 

andere ouders ontmoeten? Wil jij 
ervaringen delen met andere ouders 
of  heb jij behoefte aan meer sociale 
contacten? Je bent welkom op de 
locatie van Andes: de Baander 2, 
Borger. 

Aanmelden of  wil je meer 
informatie? Stuur een e-mail naar 
borgerodoorn@steunouder.nl of  
neem telefonisch contact op met 
Renee Schnakenberg: 06 513 262 
01.

Bluesavond met Lefthand Freddy 
in Eeserhof op 19 juni a.s.
Bluesliefhebbers opgelet! Op donderdag 19 juni a.s. presenteert 
Eeserhof  een onvergetelijke avond met de gerenommeerde 
bluesmuzikant Lefthand Freddy. 

De zaal opent om 19.30 uur en de 
show start om 21.00 uur. Tickets 
kosten €15,00. Hotelgasten van 
Eeserhof  hebben gratis toegang. 
Lefthand Freddy staat bekend 
om zijn energieke optredens en 
virtuoos gitaarspel. Zijn authentieke 
bluesgeluid trekt al jarenlang een 
breed publiek. De intieme setting 
van Eeserhof, gelegen aan de

 Hunebed Highway, maakt deze 
avond extra bijzonder.

Er zijn slechts 120 tickets 
beschikbaar, dus wees er snel 
bij: vol = vol. Reserveren kan 
telefonisch via 0599-23 86 38 of  per 
e-mail via info@hotel-eeserhof.nl.

Locatie: Eeserhof, Dorpsstraat 2, 
9536 PD Ees

Veelbelovende start kaartverkoop ATLAS Theater: 
recordaantallen in eerste week

De kaartverkoop voor het nieuwe theaterseizoen van het ATLAS 
Theater is van start gegaan met een ongekend succes. In de 
eerste week werden bijna 40% meer kaarten verkocht dan in 
dezelfde periode vorig jaar. Daarmee laat het publiek zien dat de 
belangstelling voor theater levendiger is dan ooit.

Ook de Vrienden van het ATLAS 
Theater grepen massaal hun kans 
tijdens de exclusieve voorverkoop: 
zij kochten ruim 35% meer kaarten 
dan vorig jaar, een duidelijk signaal 
dat het voorbespreekrecht door 
deze trouwe groep bezoekers volop 
gewaardeerd wordt.

Bijna 15 uitverkochte 
voorstellingen
Het nieuwe seizoen kent nu al een 
vliegende start met bijna 15 volledig 
uitverkochte voorstellingen. Het 
publiek toonde grote belangstelling 
voor onder andere Pé & Rinus mit 
45 deur de bocht!, Daniël Arends, 
de Adele Tribute, Christel de Laat, 
Miss Montreal en André Hazes: 

Dichterbij dan ooit. Ook Kor 
Hoebe, de musical Malle Babbe, 
TREASURE (Bruno Mars Tribute) 
en Bouke Rocks Elvis zijn populair 
bij het publiek.

Kleine zaal ook in trek
Ook in de Dagblad van het 
Noorden Zaal (de kleine zaal) 
zijn er al grote publiekstrekkers. 
Berit Companjen en de Blauwe 
Vinkjes vallen op, mede dankzij 
hun sterke optreden tijdens de 
seizoenpresentatie. Daarnaast 
blijkt de cabaretserie opnieuw een 
succesformule; de eerste reeks is 
inmiddels volledig uitverkocht.

Theaterdirecteur en programmeur 
Machteld van der Werf  reageert 
enthousiast op het resultaat: “We 
zijn enorm blij met deze vliegende 
start van de kaartverkoop. Het laat 
zien dat ons programma aanspreekt 
en dat publiek uit de hele regio 
reikhalzend uitkijkt naar een nieuw 
seizoen vol theater. Deze energie 
geeft ons extra motivatie om van 
ieder bezoek aan het ATLAS 
Theater iets bijzonders te maken.”

Kaarten voor het nieuwe 
theaterseizoen zijn te boeken via 
atlastheater.nl.

Burendag 2025: Doe mee en 
verbind jouw buurt
Burendag viert in 2025 haar 20e jubileumeditie! In het weekend van 
27 september organiseren buren in heel Nederland weer gezellige 
activiteiten om elkaar beter te leren kennen. Douwe Egberts en het 
Oranje Fonds slaan opnieuw de handen ineen om Burendag tot een 
feest van verbinding te maken.

Uit cijfers blijkt dat Burendag écht 
werkt: na afloop voelen zes op 
de tien buurtbewoners zich meer 
verbonden. Van een praatje op 
straat tot samen een klusje doen – 
elk contact telt.

Organiseer jij dit jaar iets voor jouw 
buurt? Meld je activiteit nu aan 
op www.burendag.nl en vraag een 

Burendagpakket of  een budget tot 
€350 aan.

Of  je nu een koffiemoment, 
barbecue of  spelletjesmiddag 
organiseert: samen dingen doen 
maakt het verschil. Burendag 
bewijst al 20 jaar dat kleine gebaren 
grote impact hebben.

Start en finish zijn bij Landal Het Land van Bartje in Ees
De Bartje 200 Doorkomst van deelnemers ook 
door of nabij uw dorp
Op zaterdag 14 juni verandert Drenthe in het decor van een van de 
meest uitdagende en populaire mountainbike-evenementen van 
Nederland: de Bartje 200. Meer dan 2.000 fanatieke mountainbikers 
stappen die dag op de fiets voor een tocht van 100 of  200 kilometer 
dwars door bossen, over zandpaden en weilanden. De start en finish 
zijn bij Landal Het Land van Bartje in Ees, waar de sfeer de hele 
dag volop te proeven is.

Deelnemers rijden grotendeels 
over bestaande mountainbike- en 
recreatieve routes rondom/nabij 
o.a. Exloo, Schoonloo, Grolloo, 
Drouwen, Balloo, Gasteren, 
Zuidlaren, Eext, Gieten en Borger. 
Deelnemers zijn zich ervan bewust 
dat op het parcours ook andere 
weggebruikers zijn.

De organisatie vraagt echter ook 
vriendelijk aan omwonenden, 

wandelaars en recreanten om op de 
dag van het evenement even extra 
op te letten, zeker bij kruisingen 
of  op gedeelde paden. Een beetje 
ruimte maken of  de hond even 
aanlijnen helpt al enorm – zo 
zorgen we er samen voor dat alles 
veilig en soepel verloopt.

De Bartje 200 is meer dan alleen 
een sportief  evenement: het is een 
beleving voor de hele regio. 

Bij de finish in Ees is het de hele 
dag gezellig met foodtrucks, muziek 
en enthousiaste aanmoedigingen 
voor de renners die binnenkomen. 
Publiek is van harte welkom om een 
kijkje te nemen en de deelnemers 
te steunen in hun zware laatste 
kilometers.

De organisatie en deelnemers zijn 
zich ervan bewust dat zij te gast 
zijn in Drenthe. Er is daarom extra 
aandacht voor het netjes omgaan 
met de omgeving. Zo houden we 
het samen sportief  én netjes. Meer 
informatie over het evenement en 
de routes is te vinden op 
www.bartje200.nl.

Persbericht voor Week in Week uit?
Mail het naar redactie@weekinweekuit.com

Midzomer wordt gevierd in 
Odoornerveen
Net als de voorgaande jaren vieren we op 21 juni de 
Zomerzonnewende, op de langste dag. We vieren het licht en de 
overvloed. We delen eten en drinken, teksten en muziek.
Samen met de mensen van de drum/zangcirkel Oersprong. 
Meezingen is heel welkom, maar alleen luisteren ook.

We verzamelen om 19.00 uur aan 
de Zuidzijde 1 in Odoornerveen. 
Om daar met elkaar te eten van wat 
iedereen meeneemt (iets eenvoudigs 
en niet (te) veel). Graag ook een 
(klap)stoeltje meenemen. Om 20.00 

uur beginnen we met de muziek 
en het zingen. Een initiatief  van 
Lianne Steinfort en Helene Westerik 
(Vrijzinnige Kerk van Odoorn). 
Meer informatie: 06-43 16 71 39.
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Elders in deze krant een fotoreportage
Avondvierdaagse Borger met zeshonderd 
deelnemers
“De avondvierdaagse is een leuk dorpsgebeuren 
met allemaal vrolijke gezichten”
Vrijdag werd de traditionele Avondvierdaagse Borger afgesloten met het ook 
al traditionele defilé. Organisator Bé Kuipers kon tevreden terugkijken. ‘’Met 
zeshonderd deelnemers hebben we een deelnemersrecord verbroken. Dat is 
natuurlijk prachtig. En vrijdag waren er bij het defilé zeker evenveel toeschouwers als 
deelnemers. De vierdaagse is gewoon een leuk dorpsgebeuren met allemaal vrolijke 
gezichten. En uiteraard was het mooi weer. Wat dat betreft hebben we elk jaar echt 
geluk.’’

‘Borger levendig houden’
Kuipers tekent sinds twaalf  jaar voor de 
organisatie van de vierdaagse. ‘’Borger 
zonder avondvierdaagse, dan kon in mijn 
ogen echt niet. Ik ben blij dat we het weer 
opgepakt hebben en er tegenwoordig een 
kundig bestuur met vijf  mensen is. En het 
is natuurlijk mooi dat de belangstelling 
groeit. Mijn persoonlijke drijfveer? Nou ja, 
Borger levendig houden’’, zegt Kuipers, die 
de eerste zaterdag na de bouwvakvakantie 
het ook al bekende beachvolleybaltoernooi 
in Borger organiseert. ‘’Ik vind het leuk om 
dingen voor het dorp te organiseren, al wordt 
het je tegenwoordig niet heel gemakkelijk 
gemaakt. Voor het beachvolleybaltoernooi 
bijvoorbeeld, moet je tegenwoordig ook een 
stikstofberekening maken’’, zegt Kuipers, die 
echter stug en met plezier doorgaat met het 
organiseren van activiteiten voor inwoners 
van Borger.

Afscheid van Daphne Kleine
‘’Boni was hoofdsponsor, maar dat bedrijf  
is uit Borger verdwenen. Gelukkig hebben 
andere bedrijven ons nu ondersteund. 
Zo konden we de deelnemers dit jaar 
bijvoorbeeld verrassen op een mooie bidon, 
een ijsje en fruit. Natuurlijk waren er ook dit 
jaar weer zaken die we moeten verbeteren 
voor de volgende avondvierdaagse. Gelukkig 
maar, want zo blijft het ook leuk en 
uitdagend. Vermeldenswaardig is nog wel dat 
onze vaste fotograaf  Daphne Kleine voor het 
laatst actief  was. Ze gaat namelijk verhuizen. 
Ik heb in afgelopen jaren een mooie band 
met haar opgebouwd. Toen ze begon 
bijvoorbeeld begon, heb ik haar wat wegwijs 
gemaakt met lenzen en camera’s. Ik vind het 
prachtig dat ze tegenwoordig van fotografie 
haar beroep heeft gemaakt. We zijn haar in 
elk geval heel erg dankbaar voor al die jaren 
dat ze foto’s voor ons gemaakt heeft’’, besluit 
Bé. (Week in Week uit/Vincent Muskee)

Een camping in Nieuw-Buinen: nog nooit eerder 
in de geschiedenis
Veenkracht Theaterwerk brengt voor het 
derde jaar op rij theater en muziek naar 
het dorp

Het wordt een unieke belevenis in Nieuw-Buinen: een tijdelijke camping op het 
veld naast Noorderdiep 226. Voor het derde jaar op rij brengt Veenkracht  theater en 
muziek naar het hart van Nieuw-Buinen. Dit jaar met de klucht ‘Gebeer in het bos’ 
van auteur Jolanda van der Meijden, geregisseerd door Marion Maters.

De voorstellingen vinden plaats op zaterdag 
28 juni, met een matinee om 14.00 uur en een 
avondvoorstelling om 20.00 uur. Het publiek 
is welkom op het speciaal ingerichte veld, dat 
voor even verandert in een openluchtpodium 
met een festivalsfeer.

Toegankelijk voor iedereen
Onder het motto ‘veur en deur 
Buunermonders’ is de voorstelling gratis 
toegankelijk. Dit is mede mogelijk dankzij de 
steun van een aantal lokale ondernemers en 
de inzet van vrijwilligers. “Het is belangrijk 
dat cultuur voor iedereen beschikbaar 
blijft, ook in de kleinere dorpen,” aldus de 
organisatie.

Streektaal leeft voort
De voorstelling wordt deels gespeeld in het 
Gronings, een bewuste keuze van de makers 
om de streektaal levend te houden. Met 
humor, muziek en een flinke dosis dorpsgeest 
belooft ‘Gebeer in het bos’ opnieuw een feest 
te worden voor én door Buunermonders. 
Neem je klapstoeltje mee en geniet van een 
bijzondere dag vol theater in eigen dorp!

Let op bij slechte weersomstandigheden: 
Bij slecht weer wijken we uit naar een 
nabijgelegen boerenschuur. Houd daarom 
onze Facebookpagina 'Veenkracht 
Theaterwerk' goed in de gaten voor actuele 
informatie en eventuele wijzigingen.

Cultuurnota 2025-2028 Borger-Odoorn
“Het is een ontwikkelnota want cultuur is een 
continu proces”
Dat de cultuurnota 2025-2028 van Borger-Odoorn donderdag in het gemeentehuis in 
Exloo besproken werd, werd al snel duidelijk en kon geen enkele bezoeker van het 
gemeentehuis ontgaan zijn. Daar zorgden de kinderen van BackPack namelijk wel 
voor. Al in de hal werden de raadsleden nadrukkelijk betrokken bij het maken van 
muziek en in de raadzaal brachten twee deelnemers aan dit programma een origineel 
dansje. En zo begon de commissievergadering swingend. Vuurwerk bij het bespreken 
van de cultuurnota bleef  daarna uit waardoor het hoogtepunt dus nadrukkelijk al voor 
de vergadering plaats had gevonden.

Levend beleid
BackPack is overigens een naschools 
programma voor kinderen uit de groepen 5 
tot en met 8 van de basisschool. Eens per 
maand is er een activiteit in Valthermond, 
2e Exloërmond, Buinerveen en Nieuw-
Buinen. Kinderen kunnen dan kennismaken 
met activiteiten op het gebied van sport, 
cultuur en beroepen. Het is een van de vele 
culturele activiteiten die in Borger-Odoorn 
plaatsvinden. ‘’Cultuurbeleid in Borger-
Odoorn is levend beleid’’, zegt wethouder 
Ankie van Tongeren. ‘’Cultuur geeft het 
leven kleur en doet wat met je. Het zet je 
aan het denken en je kunt er van genieten. 
Het verbindt, het staat voor beleving en 
ontwikkeling. We kunnen gerust stellen dat 
Borger-Odoorn op dit gebied een veelzijdige 
gemeente is. Samen houden we onder meer 
vier bibliotheekvoorzieningen, een groot 
aantal sportvoorzieningen, dorpshuizen en 
kleinere muziekpodia op een goed niveau, 
Dat doen we met steun van heel veel 
vrijwilligers die echt goud waard zijn voor 
onze gemeente.’’

‘Vergeet de ouderen niet’
De voorliggende (compacte) cultuurnota 
viel in goede aarde bij de raad. Wel waren 
er vragen over de mogelijkheid van een 
fysieke ruimte voor culturele activiteiten. 
John Takken van Gemeentebelangen 
had bovendien signalen opgevangen dat 
culturele organisaties zich soms ongehoord 
voelen. Zijn belangrijkste conclusie was dat 
‘cultuur geen bijzaak is’. Pieter de Groot 
van GroenLinks had ook nu een mening. 
Hij vond de nota niet expliciet genoeg en 
vond het stuk wat teveel op de jeugd gericht. 
‘’Vergeet de ouderen niet, want ook met 
het oog op eenzaamheidsbestrijding kan 
cultuur echt helpen’’, zei hij. De Groot ziet 
bovendien een grotere rol weggelegd voor 
dorpshuizen en Buurtkamers.  Dirk Ringers 
(VVD) zou graag wat meer aansluiting bij 
het onderwijs zien en stipt de rol van de 
vrijwilligers aan. ‘’Worden vrijwilligers door 
de gemeente ondersteund? Want ik vraag me 
af  of  de druk op vrijwilligers soms niet te 
groot wordt.’’ Simone van Dijk (PvdA) was 
ook al blij met de nota, al zag ze ruimte voor 
verbetering. ‘’De nota geeft vooral een mooi 
beeld van wat er allemaal in onze gemeente 

allemaal is. Prachtig om te zien. Ik kom uit 
Nieuwegein en toen ik ooit vertelde dat ik 
naar Borger-Odoorn ging verhuizen hoorde 
ik vaak: maar daar is toch helemaal niets 
te doen? De nota bewijst het tegendeel al 
wisten we dat natuurlijk al.’’ Conclusie vanuit 
de raad: er mist nog best veel in de nota (de 
Kunstroute werd in dat kader een aantal 
keren genoemd) en er is wel erg veel focus op 
jeugd. En dus werd opgeroepen niemand te 
vergeten en ook voldoende aandacht te geven 
aan ouderen en mensen met een beperking.

Creativiteit
Wethouder Van Tongeren begreep de 
opmerkingen. ‘’Er missen zeker dingen 
in de nota. Als we alles benoemd hadden, 
dan had de nota de omvang van een boek 
gekregen. En voor de duidelijkheid: het is 
een beleidsnota en dus geen uitvoeringsplan’’, 
begon ze haar verantwoording. De wethouder 
prees het proces van de totstandkoming 
van de nota. ‘’We zijn eerst met alle 
cultuurmakers gaan zitten en uiteraard zijn 
de cultuurcoaches nadrukkelijk bij dit proces 
betrokken. Zij hebben een adviserende en 
bindende rol en moeten wegwijs bieden, ook 
als het gaat om bijvoorbeeld het aanvragen 
van subsidies. Natuurlijk willen we rekening 
houden met alle doelgroepen. Soms moet 
je echter even extra focus leggen op een 
doelgroep en in deze nota is dat inderdaad 
de jeugd.’’ Van Tongeren zou culturele 
organisaties graag een ruimte kunnen bieden 
voor opslag, optredens, oefenen en exposities. 
‘’Dat is budgettair echter niet haalbaar. Maar: 
cultuur is ook creativiteit. We kunnen de 
dorpshuizen, mfa’s en seniorencomplexen 
ook beter benutten. Mooi voorbeeld is dit 
gemeentehuis. Hier hangt bijvoorbeeld 
altijd kunst’’, zei Van Tongeren, die met de 
nota aansluit op de cyclus van de provincie 
Drenthe. ‘’Ook in verband met eventuele 
subsidies’’, zei ze. ‘’Verder ondersteunen wij 
de vele vrijwilligers zo goed mogelijk. Maar: 
je ziet wel steeds dezelfde mensen, want de 
mensen die zich in de week inzetten voor 
cultuur, zie je in de weekenden ook weer 
bij de sportverenigingen. Natuurlijk is dat 
kwetsbaar en daarom houdt dit nadrukkelijk 
onze aandacht.’’ (Week in Week uit/Vincent 
Muskee)

POPKOOR POP OET IES treedt op in 
De Bleerinck
Op maandagavond 26 mei verzorgde Popkoor Pop Oet Ies een sfeervol optreden voor 
de bewoners van De Bleerinck in Emmen. Na een warm welkom met koffie en thee, 
werd het koor om 19.00 uur voorgesteld aan een volle zaal. Onder leiding van onze 
enthousiaste lady speaker Gini klonken bekende popliedjes, die enthousiast werden 
ontvangen.

De energie in de zaal groeide zichtbaar; 
het publiek genoot, klapte mee en zelfs 
enkele bewoners waagden een dansje. Dit 
onverwachte enthousiasme gaf  het koor nog 
meer kracht en plezier tijdens het zingen. Het 
optreden werd lovend ontvangen door zowel 
publiek als personeel. Muziek verbindt, en dat 
is precies wat Pop Oet Ies graag wil bereiken.

Op zoek naar sopranen
Geïnteresseerd om mee te zingen? Het koor 
is op zoek naar sopranen. Repetities zijn op 
maandagavond van 19.30 tot 21.30 uur in 
Woonwijkcentrum De Paasbergen.
U bent van harte welkom!

Adverteren in Week in Week uit?
Bel 0599 - 61 33 36
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Hoofdtrainer van De Treffer ’16 in 2e Exloërmond
Trainer Marco Kloppenburg slaagt voor trainersdiploma
Hij moest donderdagavond nog een 
training verzorgen bij zijn eigen 
club, De Treffer’16, maar daarna 
kwam het verlossende woord: Marco 
Kloppenburg is geslaagd voor 
de VC2 cursus. De oefenmeester 
had al een contract getekend als 
hoofdtrainer voor volgend seizoen, 
maar ondertussen moest het diploma 
nog wel even gehaald worden. Op 
de hem bekende wijze verzorgde 
Kloppenburg een prima training die 
ook de goedkeuring van de KNVB 
docenten kon verdragen.

Het was in elk geval een drukke 
voetbaljaargang voor de trainer, die 
op dinsdag en donderdag samen 
met hoofdtrainer Johan Hollen al de 
trainingen verzorgde bij De Treffer’16. 
Dan was er nog de coaching op 
zondag en de cursus op woensdag. 
Kloppenburg, die daarnaast een 
fulltime-baan heeft, had de pech dat 

hij de cursus voor een groot deel in 
Enschede en Lelystad moest volgen. 
‘’Marco heeft de kennis en kan het zeker 
aan’’, zegt Hollen. ‘’Aan bepaalde dingen 
zal hij nog moeten wennen, maar dat 

is een kwestie van ervaring opdoen. Ik 
denk dat het helemaal goed gaat komen 
met Marco als trainer.’’ (Week in Week 
uit/Vincent Muskee)

Roy Feiken voor de vierde 
keer naar Buinerveen
Het lijkt wel of  ze niet met en zonder elkaar kunnen. 
Roy Feiken (35) speelt volgend seizoen opnieuw voor 
vijfdeklasser Buinerveen. Ook Patrick Oving (Borger) 
stapt over naar de club van trainer Dennie Feiken.

Het is ondertussen al de vierde keer dat Feiken 
overschrijving aanvraagt naar Buinerveen. Tussendoor 
speelde de linkspoot voor Nieuw Buinen, TEVV, SC 
Stadskanaal, Hoogeveen, Gieten, SETA en NWVV. Met 
Feiken en Oving – en naar verluidt nog enkele versterkingen 
– moet Buinerveen volgend seizoen een mooie rol kunnen 
spelen in de vijfde klasse. (Week in Week uit/Vincent Muskee)

WKE’16 aast op spelers Valthermond
Spelerscarrousel amateurvoetbal: nieuw spitsenduo 
voor Nieuw Buinen
Amateurvoetballers hebben nog een paar dagen om overschrijving aan te 
vragen naar een andere club. Ook dit jaar wordt weer volop gebruik gemaakt 
van die mogelijkheid. Een aantal clubs vreest ondertussen dat ze op het 
laatste moment nog geconfronteerd worden met het vertrek van spelers. Zo 
zou WKE’16 grote interesse hebben in de Valthermond spelers Tim Edens 
en Milan Draijer.

Vijf  aanwinsten voor Nieveen
Bij de meeste clubs in de regio verandert 
er niet veel. Gasselternijveen wordt 
vooral in de breedte sterker, Buinerveen 
versterkte zich al wat en Nieuw Buinen 
kan volgend seizoen beschikken over 
een nieuw spitsenduo. Ook de afgelopen 
week werden een aantal ‘transfers’ in 
orde gemaakt.  Buinen bijvoorbeeld, 
kan volgend seizoen rekenen op Rens 
Berghuis en Tim van der Ploeg van 
de jeugd van SV Borger. Ook Tim 
Hofman, zo nu en dan actief  voor het 
tweede team van HOVC, komt naar 
Buinen. Marc Haandrikman en Jay 
van der Hooft stoppen. Trainer Marco 
Kloppenburg haalde van de week zijn 
trainersdiploma, maar zag ondertussen 
ook al drie spelers vertrekken: Wim 
Wubs stopt, Peter Prins gaat naar 

Angelso en Kevin Kaiser gaat naar 
SVBC, de club van Johan Hollen. 
Aanwinsten zijn nog niet door de club 
gemeld. Gasselternijveen verwelkomde 
twee clubloze spelers: Joost Buiter en 
Anton Polloshka. Verder komen Guus 
Buiter van FC Assen, Bjorn Venema, 
eveneens van FC Assen, en Andi 
Polloshka van het Groninger VVK voor 
Nieveen voetballen.

Geen verloop bij HOVC
Gieterveen ziet Bidjoy Ramcharan 
vertrekken naar GKC. De ploeg uit 
Gasselte heet ook verloren zoon 
Quinten Pit (Hollandscheveld) weer 
welkom. Ricardo van der Werft 
daarentegen, hangt de schoenen aan 
de wilgen. Nieuw Buinen sloot best 
opvallend Jos de Boer weer in de armen. 

Hij vertrok vorig seizoen - nadat hij 
pas net in het oranje speelde toen de 
hoofdmacht van SETA uit de competitie 
gehaald was – verrassend naar NWVV. 
Zoals bekend keert ook Jordy Oost 
terug bij Nieuw Buinen. Hij maakte 
dit seizoen dertien goals in de tweede 
klasse. Bij Valthermond verkeerde 
men overigens in de veronderstelling 
dat Oost nog een seizoen bij de club 
zou blijven. Buinerveen is drukdoende 
om volgend seizoen weer een rol van 
betekenis in de vijfde klasse te gaan 
spelen. Roy Feiken komt terug van 
NWVV en Jasper Oving wisselt SV 
Borger in voor Buinerveen. Naar 
verluidt gaat Denny Feiken komend 
seizoen weer voetballen. Ludie Hulshof  
zou in beeld zijn om trainer te worden. 
Bij Buinerveen gaat Michel Hebels 
waarschijnlijk in een lager elftal spelen. 
HOVC kent weinig verloop tot nu 
toe. Wellicht dat een jeugdspeler van 
Drenthina aansluit bij de selectie, voor 
het overige zal alles zo’n beetje bij het 
oude blijven in Odoorn. (Week in Week 
uit/Vincent Muskee)

“Wat een belevenis, ik ben 
trots op ons!”
Monique, Trea en Karin 
nemen deel aan Alpe 
d’HuZes

Monique de Jong (Valthermond, Trea Wortelboer 
(Ter Apel) en Karin Hollander (Valthermond) namen 
afgelopen donderdag deel aan de Alpe d’HuZes. Het 
evenement leverde dit jaar rond de negentien miljoen 
euro op, geld dat door KWF gebruikt gaat worden voor 
meer onderzoek naar kanker. Monique, Trea en Karin, 
teamnaam: The Moments, wandelden elk rond de 
drieduizend euro bijeen.

Kippenvel
Het supertrio heeft direct en indirect te maken gehad met 
de vreselijke ziekte. Ondanks het feit dat ze de afgelopen 
maanden niet optimaal hebben kunnen trainen, liepen ze 
relatief  eenvoudig en op wilskracht de gevreesde berg op. 
‘’We hebben het gehaald’’, jubelde Trea meteen na afloop. 
‘’Ik ben trots op ons. Wat een belevenis was dit.’’ De drie 
vrouwen werden donderdag overigens ondersteund door 
vriendin en ‘moeder’ Jolanda Slappendel. Na het bereiken 
van de top vertelde Monique live bij SBS6 indrukwekkende 
wijze over het strijd tegen borstkanker. Het bezorgde 
menigeen kippenvel. Op vrijdag was The Moments nog bij 
het feest voor de deelnemers en bij de bekendmaking van de 
opbrengst en zaterdag keerden ze terug naar huis. (Week in 
Week uit/Vincent Muskee)

Ondanks buitjes gezellig druk op 
Schaapscheerdersfeest in Exloo
En opnieuw was het een drukte 
van belang afgelopen zaterdag 
in Exloo. Na de Drentse 
Wandelvierdaagse stond het dorp 
nu in het teken van het traditionele 
Schaapscheerdersfeest met 
daarnaast verschillende andere 
activiteiten zoals bijvoorbeeld de 
Exeler Fair. Het evenement is prima 
verlopen, al had de organisatie op 
bepaalde momenten wat pech met 
het weer. Zo kon door regenval de 
optocht door het dorp niet doorgaan. 
Schapen mogen namelijk niet al 
te nat zijn als ze later geschoren 
worden. De vervangende kleine 
optocht met kinderen in prachtige 
klederdracht was echter een leuk 
alternatief.

Verlost van wintervacht
De schapen in Exloo werden zaterdag 
(in wedstrijdverband) traditioneel met 
de hand geschoren. Vervolgens konden 
bezoekers het spinnen van wol met 
eigen ogen zien en konden ze terecht 
op de Exeler Fair, een fair waar vooral 
heel veel streekproducten verkocht 

werden. Er was kindervermaak in de 
vorm van onder meer springkussens en 
het was bij de schaapskudde, de Brink 
en voor ‘t Hallenhoes (en in de shop) 
buitengewoon gezellig. Dat had zeker 
ook te maken met de optredens van 
Popkoor Decibelles, de Oringer Kapel 

en volksdansgroep Schaop’ndansers 
die voor sfeervolle muziek zorgden. En 
zo vermaakte echt iedereen zich prima 
in Exloo, ondanks de kleine buitjes 
tussendoor. En de schapen? Die zijn 
weer verlost van de wintervacht! (Week 
in Week uit/Vincent Muskee)
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HOVC blijft derdeklasser na terechte nederlaag tegen SC Stadskanaal
“Als je zo’n wedstrijd speelt, dan wil je natuurlijk ook gewoon winnen”

Of  iemand van HOVC heel erg teleurgesteld is nu duidelijk geworden is dat HOVC 
ook volgend seizoen in de derde klasse speelt, is maar zeer de vraag. Toch was er wel 
degelijk sprake van verslagenheid bij de club uit Odoorn na de nipte 2-1 nederlaag op 
eigen veld tegen SC Stadskanaal. ‘’Als je zo’n wedstrijd speelt met een mannetje of  
zevenhonderd langs de lijn, dan wil je natuurlijk gewoon winnen. Makkelijk zat. Ik 
baal dan ook als een stekker op dit moment. Kijk je wat verder, dan was dit misschien 
ook wel niet het moment om naar de tweede klasse te promoveren’’, was trainer Erik 
de Jong van HOVC realistisch. Feit is dat SC Stadskanaal verdiend won, alleen al op 
basis van het aantal kansen. Door de zege speelt SC Stadskanaal volgende week een 
beslissingswedstrijd om promotie naar de tweede klasse tegen uitgerekend aartsrivaal 
Musselkanaal.

Schouderduw?
In het eerste bedrijf  kon HOVC nog 
redelijk gelijke tred houden met de gasten. 
Wel moest al snel een 1-0 achterstand 
geïncasseerd worden. Jeffrey Bakker krulde 
de bal schitterend in de lange hoek achter de 
kansloze HOVC doelman Matthijs Arends: 

0-1. ‘’Ik vond dat er een overtreding aan 
vooraf  ging. Er werd geduwd. Scheidsrechter 
Tolman zei dat sprake was van een 
schouderduw, nou dat was het zeker niet’’, 
zei De Jong. Een kwartiertje later maakte 
Tolman zijn fout goed, door HOVC wel heel 
goedkoop een strafschop te geven toen de al 

op de grond liggende SC Stadskanaal speler 
Van Nieff  de bal tegen de arm kreeg. Ralf  
Kuipers benutte de toegekende strafschop: 
1-1. Daarna kregen beide ploegen kansen en 
golfde het spel op en neer. Tot aan de rust 
werd er echter niet meer gescoord.

Ambulance op het veld
Ook in de eerste tien minuten van het tweede 
bedrijf  ging het nog gelijk op. ‘’Daarna 
nam SC Stadskanaal het heft stevig in 
handen en kregen ze veel kansen. Matthijs 
Arends redde ons nog een aantal keren, 
maar uiteindelijk werd het toch 1-2’’, zei 
De Jong. Bij die 1-2 ging de verder goed 
keepende Arends behoorlijk in de fout door 
een voorzet volledig verkeerd in te schatten. 
Jeffrey Bakker maakte vervolgens simpel 
de tweede treffer namens de bezoekers. 
Diezelfde Bakker botste niet veel later hard 
met doelman Arends. ‘’Een nare botsing. 
Wat ik van de spelers begreep is dat Bakker 
uitgleed en er daardoor een botsing kwam. 
De wedstrijd heeft vervolgens zeker twintig 

minuten stil gelegen want uiteindelijk werd 
Bakker met de ambulance naar het ziekenhuis 
vervoerd’’, zei De Jong. In het vervolg van 
de wedstrijd beleven de gasten de veel betere 
ploeg. Uitblinker Jarno Deuring kreeg nog 
een dot van een kans op 1-3, maar hij gleed 
op het glad geworden veld uit.

Te licht
‘’We zijn te licht voor het grote werk op dit 
moment. Ik had voorin twee jongens van 
negentien jaar staan. Die doen het echt heel 
goed hoor, maar we kunnen er niet omheen 
dat we jongens als de gebroeders Fokke en 
Gert Jan Spijker wel degelijk missen. We zijn 
dit seizoen gekweld door veel blessureleed en 
een aantal spelers zal ook een groot deel van 
volgend seizoen nog missen. Vandaar dat het 
misschien wel beter is zo. Als sportman baal 
ik echter van deze nederlaag. Want we waren 
er gewoon heel dicht bij.’’ (Week in Week uit/
Vincent Muskee)

Nieuw Buinen na zenuwslopend voetbalgevecht terug in de derde klasse
Diep in de blessuretijd leek het toch weer mis te gaan en zakte menig Nieuw Buinen 
supporter de moed diep in de schoenen. Want in de door scheidsrechter Hans 
Beenker wel erg ruim bemeten blessuretijd lukte het Nieuw Buinen niet om de met 
moeite verkregen 1-0 voorsprong over de streep te trekken. Na een hoekschop bleef  
de bal wat hangen en even later bleek Nieuw Buinen doelman Marcel Waarsing 
kansloos op een zondagschot van Renado verdediger Smeding: 1-1. Zou het dan 
weer misgaan? Uiteindelijk werden het strafschoppen en bleek Vrouwe Fortuna de 
oranjehemden wel degelijk goed gezind te zijn. Nieuw Buinen benutte één strafschop 
meer dan Renado (de afkorting staat voor Recht naar doel) en promoveert daardoor 
naar de derde klasse. Voor menig Nieuw Buinen supporter voelde het meteen als de 
afsluiting van de magere jaren die de club doormaakte. De weg naar boven is weer 
ingezet.

Hinken op twee gedachten
Nieuw Buinen – Renado in Dwingeloo 
was een typische beslissingswedstrijd. Aan 
goede wil geen gebrek bij beide ploegen, 
die er echter niet in slaagden goed voetbal 
op de mat te leggen. Nieuw Buinen was 
wel de betere ploeg, de Friezen moesten 
het nadrukkelijk hebben van inzet en strijd. 
Nieuw Buinen leek gaandeweg de zenuwen 
wat beter onder controle te krijgen en dat 
resulteerde halverwege de eerste helft in 
een 1-0 voorsprong. Doelpuntenmaker: 
Dinand Koster. De 1-0 voorsprong 

leek Nieuw Buinen, hoe verder het duel 
vorderde, te verlammen. Het was hinken 
op twee gedachten: gaan voor de 2-0 of  
het consolideren van de voorsprong. Toen 
trainer Jeroen Wiegman kort voor tijd de 
dit seizoen uitblinkende Patrick Bults, Roy 
Veeninga, doelpuntenmaker Koster (al ietsje 
eerder) en Mike Schipper wisselde, leken 
de oranjehemden te kiezen voor het over 
de streep trekken van de 1-0 voorsprong. 
Dat het in de extra tijd alsnog 1-1 werd was 
dan ook een flinke streep door de rekening.  
Mede door de wissels slaagde Nieuw Buinen 

er niet in om de wedstrijd in de verlenging 
een beslissende wending te geven, waardoor 
strafschoppen moesten bepalen wie naar de 
derde klasse promoveerde. Nieuw Buinen 
had de zenuwen nu beter onder controle 
en het was mooi dat Brandon Meems 
de laatste strafschop van Nieuw Buinen 
maakte. Meems speelde in principe namelijk 
de laatste wedstrijd voor de hoofdmacht 
van de club. De absolute hoofdrol in de 
strafschoppenreeks was echter voor doelman 
Marcel Waarsing. Hij stopte de laatste 
strafschop van Renado waardoor promotie 
een feit was. Daarvoor had hij ook al de derde 
strafschop van Renado gekeerd.

Vreugde en tranen
Vervolgens was er vreugde, vloeiden er 
tranen en was er trots. Bijvoorbeeld bij trainer 
Wiegman, die de afgelopen twee seizoenen 
gewoon goed werk heeft geleverd bij de club. 
Bij Eron Alberts, die geblesseerd toe moest 
kijken en een voor hem vervelend seizoen 
aan zich voorbij zag trekken en ook bij 
voorzitter Van der Laan. De preses wordt wel 

eens verguisd, maar mede door zijn enorme 
inzet en werk kan de club nu echt weer naar 
boven kijken. Met Wessel Woortman als 
nieuwe trainer en met in elk geval twee prima 
aanvallers (Oost en De Boer) er bij, moet 
Nieuw Buinen mee kunnen komen in de 
derde klasse. Maar daar dacht niemand aan 
zondagmiddag en avond. Nieuw Buinen is 
terug. En dat werd gevierd zoals dat alleen in 
Nieuw Buinen kan.

Renado – Nieuw Buinen 1-1 (0-1).  
Nieuw Buinen w.n.s.
24. Koster 0-1, 90+4 Smeding 1-1. 
Scheidsrechter: Beenker. Toeschouwers: 
600. Renado: Pieter de Vries, Smeding, 
Jetze Zijlstra, De Jong, Van Veen, Leenstra, 
Hartlief, Siebren Zijlstra, Bax, Stefan de Vries, 
Annema. Nieuw Buinen: Waarsing, Dennis 
Kunst, Rick Kunst, Felix, Mike Schipper (90. 
Van der Beek), Bults (82. Dos Santos), Finn 
Alberts (90. Kuipers), Veeninga (90. Van 
der Laan), Koster (70. Marc Schipper), Valk, 
Meems.

foto’s Boudewijn Benting
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Gieterveen doet het en blijft ‘gewoon’ in de vierde klasse
“We knoeien nog gewoon een jaar door in de vierde klasse”

Bij het rijtje mogelijke degradanten in de vierde klasse wordt Gieterveen elk seizoen 
opnieuw door zogenaamde kenners genoemd. Feit is echter dat Gieterveen straks 
gewoon voor het negende seizoen op rij in de vierde klasse actief  zal zijn. Op 
de Meent in Valthermond won het zondag namelijk de beslissingswedstrijd om 
handhaving tegen DSC’65 (elfde in 4C) met 2-0. De tegenstander uit Dalerveen 
degradeert daardoor na één seizoen weer naar de vijfde klasse. De beslissende treffer 
in de laatste minuut van de officiële speeltijd kwam op naam van Bidjoy Ramcharan. 
In zijn laatste balcontact voor Gieterveen hield de aanvaller zijn ploeg dus definitief  in 
de vierde klasse. Over een mooi afscheid gesproken.

Slordigheden
Het gaat vaak met hangen en wurgen, maar 
Gieterveen weet zich al jarenlang en op soms 
wonderbaarlijke wijze te redden. Dan weer 
is er geen vaste keeper en dan weer is er een 
veel te smalle selectie. Wat echter altijd blijft 
is een enorme dosis karakter en mentaliteit. 
Dat bleek ook deze competitie weer, als 
bijvoorbeeld weer eens op miraculeuze wijze 
achterstanden ongedaan werden gemaakt. 

Niet heel vaak op basis van goed voetbal, 
wel op basis van nimmer aflatende inzet 
en strijd. De wedstrijd in Valthermond was 
spannend, maar allesbehalve goed. Beide 
ploegen hadden moeite het spel te maken. 
Slordigheden waren aan de orde van de dag 
en heel veel kansen kregen beide ploegen dan 
ook niet. De ploeg uit Dalerveen, met veel 
ervaren spelers in de gelederen, kon nooit 
echt een vuist maken en ook Gieterveen 

bleef  aanvallend onder de maat. Al snel werd 
duidelijk dat wie de eerste treffer zou maken, 
de wedstrijd waarschijnlijk ook zou winnen.

Beslissende treffer van uitgerekend 
Bidjoy Ramcharan
De supporters van Gieterveen – meer dan 
een bus vol – moesten heel lang wachten 
op die 1-0. Acht minuten voor tijd was het 
dan eindelijk zover en in de periode voor die 
goal had de ploeg van trainer Jos Kuiper, die 
volgend seizoen alweer zijn vijfde seizoen 
bij de club in gaat, al een veldoverwicht 
gecreëerd. Jesse Nijhuis brak de ban: 1-0. 
DSC’65 probeerde het daarna wel. Een totaal 
gebrek aan overleg en creativiteit maakten 
echter dat de defensie van Gieterveen relatief  
gemakkelijk op de been bleef  en zelf  heel 
veel ruimte kreeg om te counteren. Een van 
die uitvallen was beslissend. Uitgerekend 

Bidjoy Ramcharan maakte in de slotseconden 
de verlossende 2-0. Die treffer leverde best 
wat emoties op, want de oorspronkelijk van 
SC Stadskanaal afkomstige aanvaller speelde 
zondag zijn laatste wedstrijd voor Gieterveen. 
Hij heeft namelijk overschrijving aangevraagd 
naar GKC. ‘’Geweldig’’, reageerde aanvoerder 
Stefan van der Veen, al jaren boegbeeld van 
de vierdeklasser. ‘’Wij knoeien nog gewoon 
weer een jaartje verder in de vierde klasse’’, 
liet hij na afloop weten. Van der Veen 
twijfelde gedurende het seizoen over zijn 
toekomst, maar was na de zege duidelijk. ‘’Ik 
ga nog een seizoen door’’, zei hij. ‘’Maar we 
gaan nu eerst feest vieren.’’ En terecht, want 
handhaving in de vierde klasse voelt voor de 
club zo ongeveer als het binnenhalen van een 
kampioenschap. (Week in Week uit/Vincent 
Muskee)

GKC blijft vijfdeklasser na ruime nederlaag tegen Blauwhuis

Eigenlijk was het ook te mooi om waar te zijn. GKC kreeg na een wat teleurstellend 
seizoen maar na een sterke reeks in de slotfase van de competitie de kans om via de 
nacompetitie te promoveren naar de vierde klasse. De hoop op een wonder groeide, 
helemaal nadat vorige week Bellingwolde met 1-0 werd verslagen.  In de finale 
afgelopen zondag tegen Blauwhuis – dat voor velen toch wel verrassend groen/wit 
als clubkleuren bleek te hebben – kwamen de mannen van trainer Arend Scholtens er 
echter niet aan te pas. In Nieuw-Roden was de vierdeklasser uit Blauwhuis, die dus 
om lijfsbehoud speelde, met 3-0 te sterk. En dus speelt GKC ook volgend seizoen in 
de vijfde klasse.

Lange ballen
Stiekem had vertrekkend trainer Arend 
Scholtens op een stunt gehoopt. De trainer, 
bezig aan zijn eerste en laatste seizoen bij 
GKC, had de club in de vorm van promotie 
naar de vierde klasse graag een mooi 
afscheidscadeau willen geven. Want Scholtens 
was op z’n plek in Gasselte. Een verhuizing 
naar Zwolle maakte de keuze echter niet 
moeilijk en volgend jaar staat de trainer voor 
de selectie van Emst, dat zondag overigens 

wél promoveerde naar de vierde klasse.  ‘’Het 
zat er voor ons geen moment in zondag’’, zei 
trainer Scholtens meteen na afloop. ‘’Het leek 
wel alsof  mijn ploeg verlamd was. We hebben 
helemaal niet gevoetbald en alleen maar de 
lange bal gespeeld. Blauwhuis deed dat ook, 
maar zij wonnen vervolgens wel alle tweede 
ballen. Wij niet en dus zijn we eigenlijk nooit 
echt in de wedstrijd geweest.’’

Een grote kans
Toch had de wedstrijd anders kunnen lopen 
als GKC de enige kans van de wedstrijd, vlak 
voor rust, wel had benut. Mark Lamberts 
miste toen echter een dot van een kans. ‘’Die 
had er in gemoeten. Mark stond op vijf  meter 
van het doel. Kijk, als zo’n bal er in gaat, 
dan was het wellicht anders gelopen. Aan de 
andere kant: Blauwhuis had toen ook al met 
2-0 voor kunnen staan’’, zei de GKC trainer. 
Toen Blauwhuis na de thee de 1-0 maakte, 
leek de wedstrijd al gespeeld. GKC kon geen 
vuist meer maken en moest lijdzaam toezien 

hoe de energie Friese ploeg uitliep naar een 
verdiende 3-0 zege. ‘’Toch kijken we positief  
terug op het seizoen. GKC kan hier mee 
verder. De selectie wordt versterkt en het 
was prachtig om te zien dat we door heel 
veel supporters werden gesteund vandaag. 
Dat zijn ook mooie dingen voor de club. 
Persoonlijk was het nog enigszins een mooie 
zondag, want Emst is dus wel gepromoveerd 
naar de vierde klasse’’, besluit Scholtens, die 
bij GKC wordt opgevolgd door Bert Jan ten 
Hoff  (nu jeugdtrainer bij Gieten). (Week in 
Week uit/Vincent Muskee)

Oostermoerfeest Wandeltocht op 
zaterdag 12 juli vanuit Gasselte
Op zaterdag, 12 juli 
vindt de 13de editie 
van de Oostermoer 
Wandeltocht plaats. 
Ieder jaar is dit 
onderdeel van het 
Oostermoerfeest, dat 
dit jaar in Gasselte 
plaatsvindt, weer een 
groot succes.  

De wandelaars komen 
van heinde en verre 
en de afstanden zijn 
zowel voor beginners als voor de geoefende 
wandelaar. Men kan op deze dag genieten 
van de fraai versierde straten van Gasselte, 
afwisselende weidse landschappen met 
prachtige uitzichten, oude bossen en 
sfeervolle dorpjes in de omgeving van 
Gasselte.

De afstanden, die afgelegd kunnen worden 
zijn: 5, 10, 15, 20 en 25 km. Voor de 5 en 10 
km kan men starten tussen 08.30 -13.00 uur. 
Voor de 15 km kan er gestart worden tussen 

08.30 – 12.00 uur. Tussen 08.30 – 11.00 uur 
voor de 20 en 25 km. Iedereen moet weer 
binnen zijn voor 17.00 uur. 

Zowel de start als de finish is in de 
Oostermoerfeesttent aan de Julianalaan 
in Gasselte.  Er kan dichtbij de feesttent 
geparkeerd worden. Inschrijven kan vanaf  
heden via www.oostermoerfeest.nl . Uiteraard 
kunnen de wandelaars zich op zaterdag, 12 
juli ook inschrijven bij de start in de feesttent.

foto’s Boudewijn Benting
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Wim Steege uit Dalen wint Open Drents 
Footgolf kampioenschap in Exloo

Op Golfpark Exloo werd zaterdag het Open Drents Footgolf  kampioenschap 
gehouden. Na twee keer negen holes bleek nieuweling Wim Steege uit Dalen de 
toch wel verrassende winnaar. Gijs Bartelink en Bo Meijerink werden respectievelijk 
tweede en derde. De organisatie van het kampioenschap was in de vertrouwde handen 
van Jaap Urban van FootGolf  Noord. Urban is een icoon op het gebied van footgolf  in 
tenminste Noord Nederland. De Groninger, in het verleden doelman van hoofdklasser 
Oranje Nassau in Groningen, is al vanaf  het begin betrokken bij de opbouw en 
organisatie van de sport en organiseerde al talloze succesvolle evenementen. Urban 
was en is zelf  ook een begenadigd footgolf  speler. Zo nam hij in het verleden al eens 
deel aan het WK in Argentinië. ‘’Ik ben acht jaar keeperstrainer geweest en daardoor 
heb ik een heel vaste trap ontwikkeld’’, zegt hij.

Geweldige sport
Urban heeft zich jarenlang met hart en ziel 
ingezet voor de sport. En ondanks verwoede 
pogingen, wil de sport maar niet écht voet 
aan de grond krijgen. ‘’En dat terwijl het echt 
een geweldige sport is, zeker ook voor oud-
voetballers. Het is toch een vorm van voetbal, 
je bent heerlijk in de buitenlucht en er zit een 
competitie-element in. Wat wil je nog meer? 
Ik weet eigenlijk zelf  ook niet waarom het 
nog geen echt grote sport is. Op dit moment 
worden er landelijk wel weer pogingen 
gedaan om de sport een boost te geven. In 
het noorden blijf  ik zeker actief, al is het 
vanwege drukke werkzaamheden – ik heb een 
eigen bedrijf  – wel minder dan voorheen’’, 
zegt Urban, die deelname aan de WK in 
Argentinië als hoogtepunt van zijn loopbaan 
beschouwt. ‘’Stond ik daar. In een prachtige 
bergachtige omgeving, tussen de rotsen, te 
spelen tegen onder meer een Rus en een 
Argentijn. Een onvergetelijke ervaring’’, zegt 

Urban, die in Zuid-Amerika niet verder kwam 
dan de 148e plaats. In Nederland staat hij 
nog steeds te boek als een zeer goede speler. 
Onlangs eindigde hij tijdens een toernooi 
bijvoorbeeld nog als tweede achter ex FC 
Groningen speler Yevgeni Levchenko.

Inloopavonden in Exloo
Golfpark Exloo werkt sinds enige tijd samen 
met FootGolf  Noord. Er ligt een baan 
met negen holes en er worden regelmatig 
inloopavonden gehouden. ‘’Ik hoop echt 
dat nog veel meer mensen deze sport gaan 
ontdekken. De sport heeft mij heel veel 
gebracht’’, zegt Urban. In Exloo zijn op 
woensdag 18 juni (17.00 uur), woensdag 9 juli 
(17.00 uur) en woensdag 27 augustus (17.00 
uur) nog inloopavonden. In Exloo wordt op 
zondag 13 juli bovendien een toernooi van de 
Nederlandse FootGolf  Bond gespeeld. (Week 
in Week uit/Vincent Muskee)

Maaike van der Tuuk (Borger Beweegt) 
deelnemer Alpe d’HuZes
“Mede dankzij Borger Beweegt hebben we een 
fantastisch bedrag kunnen doneren”

Maaike van der Tuuk uit Borger nam afgelopen donderdag samen met acht leerlingen 
en in totaal vier begeleiders van Renn4 de Atlas in Assen (Team Assen) deel aan de 
Alpe d’HuZes, het evenement dat als doel heeft om zoveel mogelijk geld in te zamelen 
voor KWF.

Met het geld kan extra onderzoek worden 
gedaan naar de gevreesde ziekte. Maaike 
was met het versturen van een WhatsApp 
bericht naar de eveneens in Borger 
woonachtige Henk Welling min of  meer 
ook verantwoordelijk voor het ontstaan 
van Borger Beweegt, het wandel- en 
fietsevenement dat ze samen met Welling en 
Stefan Ottens organiseerde en waarmee al 
een mooi bedrag voor KWF opgehaald werd.

267.000 euro: met dank aan Borger 
Beweegt
‘’We startten donderdag om 04.30 uur. 
Ons team stond ook echt te popelen om 

te beginnen. Na maanden van trainen 
en het inzamelen van zoveel mogelijk 
geld was het eindelijk zover. Onder barre 
omstandigheden is iedereen van de groep 
minimaal één keer naar boven gegaan, want 
opgeven was natuurlijk geen optie. Wij van 
Team Assen hebben in totaal 267.000 euro 
kunnen doneren aan KWF. Daarbij zat een 
grote bijdrage die we hadden opgehaald 
tijdens Borger Beweegt. Daarom willen we 
nogmaals de sponsoren en deelnemers van 
Borger Beweegt bedanken, want dankzij al 
die mensen hebben we een fantastisch bedrag 
opgehaald’’, zegt Maaike. (Week in Week uit/
Vincent Muskee)

Zwem4daagse in Gieten trok door slecht 
weer minder deelnemers

Begin juni betekent tijd voor lekker zwemmen in de buitenlucht en menig mens doet 
dan mee aan zwemvierdaagsen. In Gieten kon dat van 2 tot en met 6 juni jl. Net als 
ieder ander jaar deden er weer een aantal mensen aan mee, maar dat aantal was dit 
jaar een stuk lager dan tijdens de voorgaande jaren. Reden ervan was het slechte weer, 
maar desondanks waren er toch nog zeventig mensen die in weer en wind zwommen.

Zowel jong als oud genoot van vier dagen 
zwemmen. De kinderen zwommen tien 
baantjes per dag en volwassenen het dubbele 
aantal. In Gieten is het altijd mogelijk op 

twee dagdelen te zwemmen: in de ochtend 
van 7.00 tot 10.00 uur en ook van 14.30 tot 
20.00 uur kon dat. Op vrijdag werd om 17.00 
uur gestopt en konden de deelnemers hun 

dik verdiende medailles in ontvangst nemen. 
Dat deed onder meer een deelneemster die 
24 jaar geleden als jong meisje voor het laatst 
deelnam en dit jaar weer meezwom. “Zo gaat 
dat hè. Ze hebben nu kinderen en doen dan 
zelf  weer mee”, sprak Christa Harens (rechts 
op de foto), die samen met Trix Schuiling 
(links op de foto) op de slotdag voor de foto 
poseerde.

Beiden genoten ondanks het weer van vier 
mooie dagen. “Zeventig deelnemers is een 
stuk minder dan gewend, maar het weer 
werkte ook niet mee. Maar we hebben wél 
weer genoten hoor. We zijn er altijd graag bij 
en zien u volgend jaar graag terug. Uiteraard 
ook tijdens onze openingstijden in de zomer 
en nazomer.” (Week in Week uit / Gerry Grave)

Adverteren in Week in Week uit?
Bel 0599 - 61 33 36

Persbericht voor Week in Week uit?
Mail het naar redactie@weekinweekuit.com
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Jan Seton: tien jaar burgemeester van Borger-Odoorn
Het zal niemand zijn ontgaan. Jan Seton was op 1 juni precies tien jaar burgemeester van de gemeente Borger-
Odoorn. En dus werd het doopceel van de aimabele bestuurder in vrijwel alle media maar weer eens gelicht: 
zoon van een dominee en een verpleegkundige, studeerde rechten in Groningen, werd gemeenteraadslid en 
fractievoorzitter van het CDA en later wethouder in de gemeente Groningen. Ook was hij juridische medewerker 
bij de gemeente Zuidhorn, adjunct directeur van Stichting Veiligheidszorg Noord en adjunct directeur van de 
Regionale Inkooporganisatie Groninger Gemeenten (RIGG).

En toen werd er een nieuwe burgemeester in Borger-
Odoorn gezocht. Nog voor hij solliciteerde, reed hij samen 
met zijn vrouw door de gemeente, keek online naar een 
raadsvergadering en toen ook dat goed voelde wist hij 
het zeker: hij wilde de opvolger worden van Marco Out. 
‘’De buitenwereld noemde mijn aanstelling verrassend, en 
natuurlijk was ik zelf  ook wel enigszins verrast. Tijdens de 
gesprekken werd wel al snel duidelijk dat er een wederzijdse 
klik was. Dat voel je gewoon. Maar er waren nog 48 andere 
gegadigden. En ik wist natuurlijk niet hoe de gesprekken 
met die kandidaten waren verlopen. Uiteindelijk ben ik het 
dus geworden, zit ik al weer tien jaar op mijn post en ben 
ik en mijn gezin diepgeworteld in de gemeente en in onze 
woonplaats Borger.’’

Degelijk en zonder fratsen
Seton zou op 1 juni ‘s ochtends een naturalisatiebijeenkomst 
leiden. Toen hij het gemeentehuis binnenliep en wat 
raadsleden tegen het lijf  liep, begon hem wat te dagen. ‘’Maar 
ik zag geen boog of  andere uiting die iets te maken had 
met mijn jubileum. Ik zag wel bloemen, maar die hadden 
even goed voor de naturalisatiebijeenkomst kunnen zijn. 
Al snel bleek dat er een feestje voor me georganiseerd was. 
Er waren heel veel mensen die echt een leuk programma in 
elkaar hadden gezet. Ik heb daar oprecht van genoten en ben 
bovendien verrast op mooie cadeaus. Natuurlijk doet zoiets 
je wat. Of  dat een teken is dat ik een geliefde en dus goede 
burgemeester ben? Dat weet ik niet. Het is aan anderen om 
iets van mij te vinden. Maar het zegt mij wel iets. Moet je 
je eens voorstellen dat er geen aandacht aan zo’n jubileum 
besteed zou worden’’, zegt Seton, die eigenlijk in niets doet 
denken aan de man die kort voor 1 juni 2015 in verschillende 
kranten opgevoerd werd. Want met Seton kreeg – zo 
wilden de kranten de inwoners van Borger-Odoorn doen 
geloven - de gemeente een saaie burgemeester van het type 
boekhouder. Seton was vooral sober en degelijk. Zonder 
fratsen. Bovendien was hij ambitieus en zou zijn aanstelling 
als burgemeester slechts een opstapje zijn naar meer. Tien jaar 
verder blijkt Seton inderdaad een degelijke bestuurder, zonder 
franjes.  Een slimme man ook en allesbehalve saai. Seton 
heeft wel degelijk humor, is vriendelijk maar kan zeker ook 
op zijn strepen staan. En hij is fan van Abba. ‘’Dat is mijn 
guilty pleasure’’, lacht Seton. ‘’Bij mijn aanstelling is inderdaad 
van alles over mij gezegd. Ik vond daar niets van en lag er al 
helemaal niet wakker van. En bovendien: sober en degelijk 
vind ik eigenlijk prima kwalificaties voor een burgemeester.’’

Met de neus in de boter
In de opmaat naar meer stapte, zo werd tien jaar geleden ook 
gesteld, Seton bovendien binnen in ‘een niet al te moeilijke 
gemeente’. ‘’Daar dacht ik zelf  anders over’’, zegt hij. ‘’Er 
speelde van alles, bijvoorbeeld de de discussie rondom de 
komst van windmolens. En wat dacht je van de eventuele 
komst van een AZC in Borger? En dan heb ik het nog maar 
niet over de tweespalt die ontstond in 2e Exloërmond met 
de voetbalclubs TEVV en De Treffer’16. Ik zou dat nou niet 
meteen gemakkelijk durven noemen. Ik denk dat ik nergens 
voor weggelopen ben. Dat wilde ik ook niet en dus heb ik wat 
betreft de windmolens talloze verhitte discussies bijgewoond. 
Dat gold ook voor de andere kwesties. Dan moet je er 
ook gewoon staan als burgemeester. Dan moet je je niet 
verstoppen. Ik weet nog dat ik in Nieuw-Buinen was bij een 
avond over windmolens. Het ging er verhit aan toe. Het was 
nog kort na mijn aantreden en net nadat ik burgemeester 
geworden was, had ik ergens gezegd dat dit mijn droombaan 
was. Aan het eind van de avond wilde iemand nog even iets 
tegen mij zeggen. Ik schoof  al naar het puntje van de stoel 
en dacht: nou komt het. De meneer vroeg vervolgens ‘of  het 
burgemeesterschap me nog steeds zo leuk leek’. Dat vond 
ik mooi en was wel typerend voor de mensen daar, zoals er 
inderdaad echt verschil bestaat tussen mensen van het zand 
en mensen van het veen, die wat directer zijn. Ook dat was 
vooraf  al tegen me gezegd en dat bleek inderdaad ook het 
geval te zijn.’’ Door niet weg te lopen voor moeilijke kwesties 
en vooral ook door het nakomen van gemaakte afspraken 
dwong Seton al snel respect af. ‘’Dat vind ik echt heel 
belangrijk. Afspraak is afspraak. In Valthermond hebben we 
tijdelijke opvang aan asielzoekers geboden. Ik heb toen een 
datum genoemd tot wanneer de vluchtelingen maximaal in 
Valthermond zouden blijven. Daar torn ik dan ook niet aan. 
Geen denken aan zelfs.’’

Geen toneelstukjes
Seton is overigens vol lof  over de inwoners van de gemeente 
en ook over die van het dorp Borger. ‘’Het fijne is dat ik 
een redelijk normaal leven kan leiden. Je weet dat als je 

burgemeester bent, je als het ware in een glazen kooitje leeft. 
Dat is nou eenmaal zo. Maar in de kern laten ze mij en mijn 
gezin met rust. Iedereen weet waar ik woon, maar ik heb nog 
nooit boze mensen aan de deur gehad. Ja, burgemeester ben 
je inderdaad altijd, zeven dagen per week, 24/7 en 365 dagen 
per jaar. Dus ook als je boodschappen doet. Als iemand je 
dan aanschiet met met een vraag of  opmerking, vind ik dat 
helemaal niet erg. Als het inhoudelijk wordt, dan verwijs ik 
de mensen door of  stel ik voor om op een later moment een 
afspraak te maken. Dat wordt gelukkig altijd gerespecteerd en 
daar ben ik de mensen hier dankbaar voor. Burgemeester zijn 
is een manier van leven. Ik ben op het gemeentehuis dezelfde 
als thuis. Ik ben altijd mezelf  en voer als burgemeester geen 
toneelstukjes op.’’ En verder is een burgemeester ook maar 
gewoon een mens. Die samen met zijn zoon naar Anfield 
Road in Liverpool is geweest en baalde van het feit dat hij 
geen kaartjes wist te bemachtigen voor de wedstrijd PSV – 
Liverpool. ‘’Ik had wel tickets kunnen krijgen, maar dan had 
ik duizend euro per kaart moeten betalen. En dus ging  dat 
feest niet door. Het moet natuurlijk wel een beetje leuk blijven 
allemaal. De rondleiding in het stadion van Liverpool was 
echter een mooi alternatief. Nee, ik ben zelf  geen voetballer, 
maar ik volg het wel en bezoek regelmatig een wedstrijd van 
FC Emmen. Ik sport overigens wel. Vroeger rende ik vooral 
door de binnenstad van Groningen, tegenwoordig kun je me 
tegenkomen in de sportschool.’’

Verbinding
Seton zoekt graag echte en betekenisvolle verbinding met de 
inwoners van de gemeente. Hij wil er echt voor ze zijn. In 
goede en slechte tijden. ‘’Ik kijk met een goed gevoel terug op 
de afgelopen tien jaar, maar we kunnen niet voorbij gaan aan 
bijvoorbeeld het ongeluk in Borger en het ongeval waarbij 
twee leden van VV Buinen om het leven kwamen. Of  aan de 
brand in Exloo. Uiteraard wil je er dan voor de mensen zijn. 
Dat is best moeilijk, maar dat doe je gewoon. Daar denk je 
helemaal niet over na, ook al kun je vaak niet meer betekenen 
dan luisteren en het regelen van wat zaken. Dergelijke 
ongelukken zorgen zeker ook voor verbinding, maar ik leg 
uiteraard liever onder andere omstandigheden contact met 
de inwoners van onze prachtige gemeente. ‘Koken met de 
Burgemeester’ is daar een mooi voorbeeld van. Dat heb ik 
in het kader van Cittaslow inderdaad zelf  bedacht. En op 
Facebook zoek ik verbinding met inwoners. Ik proef  dat 
dat gewaardeerd wordt. Op Facebook, en tegenwoordig 
ook Instagram, laat ik mensen zien wat ik doe en dat is echt 
meer dan alleen het doorknippen van lintjes. Heel veel meer 
zelfs. Ik wil de inwoners graag deelgenoot maken van mijn 
activiteiten’’, zegt de burgemeester, die zeker ook buiten 
de officiële momenten contact heeft en houdt met veel 
inwoners. ‘’Laatst nog herinnerde een mevrouw me er aan 
dat ik had beloofd dat ik zou helpen met het versieren van 
een praalwagen. En ja, belofte maakt schuld en dus ga ik dat 
doen.’’ En dat wordt door de meeste inwoners gewaardeerd. 
Al blijft er altijd kritiek. Zelfs op iets als ‘Koken met de 
Burgemeester’. ‘’Uiteraard kun je niet altijd overal bij zijn. 
Vaak probeer ik dan op een later moment alsnog een keer op 
bezoek te gaan. Maar je krijgt natuurlijk ook wel eens kritiek 
en dat is ook niet erg.’’

Goede doelen
Mooi voorbeeld van contact met inwoners is de band die 
Seton opbouwde met Menno Klok uit Nieuw-Buinen, 
die zijn zoon Sten verloor aan een zeldzame vorm van 
kanker. Klok loopt een jaar lang elke dag tien kilometer 
met als doel het inzamelen van geld om de ziekte verder te 
kunnen onderzoeken. ‘’Ik mocht het startsein geven van 
die bijzondere actie. Dat vond ik een eer. Daar houdt het 
voor mij echter niet bij op. Ik heb toen meteen al gezegd 
dat ik een keer met Menno mee zou gaan wandelen. En af  
en toe stuur ik hem een WhatsApp bericht. Gewoon, om te 
vragen hoe het met hem gaat. Onlangs heb ik mijn belofte 
waargemaakt en heb ik samen met Menno tien kilometer 
gewandeld. Hij had zelfs de STAR geregeld. Het was in 
alles een heel waardevolle middag. Menno heeft me dingen 
in Nieuw-Buinen laten zien, we hebben het gehad over 
de Nedersaksenlijn en natuurlijk ook over zijn zoon Sten 
gepraat. Ik heb zelf  drie kinderen. Elke ouder huivert bij de 
gedachte om een kind te verliezen aan zo’n ziekte. Ik vind 
het geweldig wat hij doet. En vind het heel normaal dat ik 
contact met hem houd. En zo zijn er gelukkig veel meer van 
dit soort initiatieven in de gemeente. Daar ben ik best wel 
trots op. En het houdt me allemaal nog fit ook, want voor ik 
met Menno wandelde heb ik samen met wethouder Jeroen 
Hartsuiker meegedaan aan Borger Beweegt. Ook toen heb ik 
tien kilometer gewandeld en ook dat was voor een goed doel. 

Prachtig dat in onze gemeente nog zoveel aandacht is voor 
goede doelen en voor de medemens.’’

Eenzaam bestaan
Bij zijn aanstelling in 2015 was Seton de jongste burgemeester 
van Drenthe. ‘’Ik ben iemand die wel altijd een uitdaging 
moet hebben. Niet iemand die alleen maar een beetje op 
de winkel past. In Borger-Odoorn liggen nog voldoende 
uitdagingen, zoveel is zeker. Er speelt van alles, er is nog van 
alles te doen. In algemene zin staan we er als gemeente goed 
voor. Ik werk hier prettig met echt uitstekende collega’s. Dat 
mag ook best wel eens gezegd worden. Ik zeg wel eens dat 
je als burgemeester in principe een eenzaam bestaan leidt. 
Maar er zijn genoeg mensen om me heen waar ik op kan 
rekenen. Ik praat bijvoorbeeld veel met de gemeentesecretaris 
en heb ik veel aan de Burgemeesterskring. Het is prettig om 
te sparren met collega’s en te vragen hoe zij bepaalde dingen 
aanpakken of  hoe zij tegen zaken aankijken. Bovendien 
kan mijn vrouw me op z’n tijd ook heel goed een spiegel 
voorhouden. Daar hoeft echt niemand zich zorgen over te 
maken, haha.’’

Toekomst
Seton heeft in elk geval nog twee jaar als burgemeester 
van Borger-Odoorn. Hij is ambitieus, dat is bekend. ‘’Ooit 
zal er een moment komen dat ik wat anders ga doen. Het 
is misschien een flauw antwoord, maar ik weet zelf  ook 
niet wanneer dat moment komt. Dat hangt ook af  van het 
thuisfront. Mijn politieke loopbaan is eigenlijk wel mooi 
verlopen: van gemeenteraadslid naar fractievoorzitter en 
van wethouder naar burgemeester. De Tweede Kamer? 
Nee. Daar ligt zeker niet mijn ambitie. Dat is niet mijn ding. 
Mijn stip op de horizon kan echt van alles zijn. Sorry, maar 
ik kan je echt niets zeggen over mijn toekomst. Wél heb 
ik het nog steeds erg goed naar mijn zin en kan ik me hier 
blijven ontwikkelen. Zeker in de tweede termijn zijn de 
werkzaamheden wat verbreed en soms liggen die ook wel 
eens buiten de gemeente. Ik heb bijvoorbeeld veel contact 
met andere gemeenten. Kijk, als je wilt kun gemakkelijk 
tachtig uur per week in het gemeentehuis zitten. Er is genoeg 
te doen.  Ik ga er echter ook graag op uit. Begeef  me graag 
onder de inwoners van onze gemeente en overleg graag met 
buurgemeenten. Ja, alles overziend is burgemeester zijn nog 
steeds mijn droombaan.’’

Bommelwereld
Seton laat tenslotte de cadeaus zien die hij vanwege zijn 
werkjubileum kreeg. De burgemeester blijkt fan te zijn 
van de stripverhalen van Olivier B. Bommel en Tom 
Poes. Van collega’s kreeg hij kaartjes voor de opening van 
Bommelwereld, een pretpark in Groenlo dat naar verwachting 
in oktober de deuren opent. Seton’s ogen glinsteren. Reken 
maar dat hij ergens in oktober in zijn trouwe Citroen en 
met zijn gezin die kant opgaat. En zo blijkt de burgervader 
helemaal niet saai maar eerder verrassend, als liefhebber van 
de strips van Bommel en de muziek van Abba. ‘’En van  het 
automerk Citroen. Ik heb ook een bouwpakket van de trots 
van dit Franse automerk gekregen, de DS, beter bekend als 
‘snoek’. Ik kijk er naar uit om ook daar mee aan de slag te 
gaan. Man, ik krijg het nog druk de komende tijd.’’ (Week in 
Week uit/Vincent Muskee)

“Ooit komt er
een moment

dat ik iets 
anders ga doen, 
maar wanneer

dat is durf
ik echt nog niet

te zeggen”
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College Borger-Odoorn neemt nog geen standpunt in 
over kleine windmolens
Traumatische afdronk van de komst windturbines nog lang 
niet uit het systeem
Erfmolens, zeg maar heel kleine windmolens met een maximale 
ashoogte van vijftien meter, zijn onder voorwaarden al vanaf  2006 door 
de gemeente Borger-Odoorn toegestaan. Die beslissing werd echter 
nooit geformaliseerd en niet opgenomen in het Omgevingsplan. Die fout 
is inmiddels hersteld. Met het opnemen in het Omgevingsplan wordt 
het voor agrariërs wat gemakkelijker om een vergunning aan te vragen 
voor het plaatsen van zo’n erfmolen. Daarnaast kwam donderdag in het 
gemeentehuis in Exloo ook heel voorzichtig het vraagstuk rondom kleine 
windmolens ter sprake. Duidelijk werd dat verschillende raadsleden alleen 
al van het woord windmolen in de vlekken schieten. Best begrijpelijk, 
want de traumatische afdronk rondom de plaatsing van windturbines is 
nog lang niet uit het systeem. En zeker niet alleen bij raadsleden.

Kleine windmolens
Het agendapunt erfmolens werd 
vlot afgewerkt. Logisch, want al in 
2006 was besloten om die onder 
voorwaarden toe te staan op eigen 
terrein en zonder verdienmodel. Het 
kwam echter nooit op papier, en 
dat is na donderdag wel het geval. 
Ondertussen is echter duidelijk dat 
agrariërs eigenlijk niet genoeg hebben 
aan erfmolens met het oog op vooral 
de verduurzaming en de toekomst van 
hun bedrijf. Met kleine windmolens 
– een keer zo hoog als erfmolens – 
kunnen ze wél in hun eigen behoefte 
voorzien, zo is de verwachting. Kleine 
windmolens mogen nu niet geplaatst 
worden. In de provincie Drenthe loopt 
in bepaalde gemeenten op dit moment 
een pilot, waarvan de uitkomsten 
in 2026 bekend zullen worden. Op 
basis van die uitkomsten wil Drenthe 
kijken of  het wenselijk is om deze 
kleine windmolens toe te staan. 
Vooruitlopend op de resultaten van 
de pilot heeft de gemeente Borger-
Odoorn alvast een bureau ingeschakeld 

om de eventuele ruimtelijke (on)
mogelijkheden nader in kaart te 
brengen.

Geen draagvlak
Donderdag nam een aantal politieke 
partijen alvast stelling. ‘’Ik vind dat we 
nu al heldere keuzes moeten maken 
over wat we wel en niet toestaan. 
Grotere windmolens bieden grotere 
vraagstukken. We moeten voorzichtig 
met dit onderwerp omgaan’’, zei 
Ramon Kamps van Leefbaar Borger-
Odoorn. Peter Krans (CDA) hield 
het vooral bij wat voorspelbare 
woordspelingen, terwijl Francisca 
Schoenmakers (Gemeentebelangen) 
haar grote zorgen uitsprak over het 
thema. ‘’Een erfmolen is al een kleine 
windmolen’’, zei ze. ‘’We hebben het 
dus gewoon over windmolens en 
daar is hier geen draagvlak voor. We 
hebben in onze gemeente 230 agrariërs 
en ik vraag me af  hoeveel aanvragen 
er gedaan zijn sinds 2006 en of  alle 
andere opties voor boeren om te 
verduurzamen wel onderzocht zijn. 

Is er bijvoorbeeld onderzocht of  de 
windparken iets kunnen betekenen? 
Wat ons betreft gaan we eerst maar 
eens kijken wat er landelijk gebeurt.’’

Wachten op provinciaal beleid
Pieter de Groot (GroenLinks) 
waarschuwde alvast voor 
verrommeling van het landschap 
en gaf  nu al aan dat wat zijn partij 
betreft erfmolens met een ashoogte 
van vijftien meter echt het maximum 
is, een mening die ook John Goeree 
van D66 was toegedaan. De kwestie 
kleine windmolens leeft in elk geval 
wel, zoveel werd duidelijk. Wethouder 
Jeroen Hartsuiker benadrukte dat 
het altijd gaat om ‘eigen gebruik’ en 
dat nooit sprake kan zijn van een 
verdienmodel. Bovendien moeten 
erfmolens en kleine windmolens een 
plek op het eigen terrein krijgen. ‘’Er 
is vraag naar kleine windmolens’’, 
zei de wethouder. ‘’Maar we hoeven 
daar nu nog niets over te besluiten. 
De uitkomsten van de pilot van de 
provincie Drenthe komen in 2026. 
Wel hebben we daarop vooruitlopend 
een bureau de opdracht te geven om 
te kijken welke ruimtelijke aspecten 
eventueel zouden kunnen gaan spelen.  
We nemen nu zeker geen standpunt 
in. Grote vraag is wat de provincie 
straks mogelijk of  onmogelijk maakt. 
Het zou niet goed zijn om nu al 
een beslissing te nemen terwijl het 
provinciale beleid nog ontwikkeld 
moet worden.’’ (Week in Week uit/
Vincent Muskee)

Concert ''A Celtic Harp 
Dream'' in Witte Kerkje 
Gasselte
In het Witte Kerkje te Gasselte vindt op zondagmiddag 22 
juni het concert ''A Celtic Harp Dream'' plaats. Harpiste 
Regina Ederveen bespeelt haar prachtige keltische harp, 
gebouwd uit puur walnoot hout.  De fluwelen klanken en 
ijle boventonen brengen u in natuurlijke sferen. 

Regina neemt u mee 
op een reis door de late 
Middeleeuwen, waarin ze 
als rondreizend harpist 
koningen en knechten 
ontmoet en haar verhalen, 
gebaseerd op ware feiten, 
afwisselt met vooral veel harp 
solomuziek. De toegangsprijs 

is 10 euro, inclusief  koffie/
thee. De aanvang is om 
15:00 uur. Voor meer 
informatie, mail naar info@
vriendenwittekerkjegasselte.
nl of  bel of  WhatsApp 
naar 06-26 76 63 60. Of  
kijk op de website www.
vriendenwittekerkjegasselte.nl

Adverteren in Week in Week uit?
Bel 0599 - 61 33 36
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Symfonische muziek bij 
Klassiek in ’t Veen in Valthermond

Het concertseizoen van Klassiek in ’t Veen wordt zondagmiddag 22 juni groots 
afgesloten met het Veenkoloniaal Symfonie Orkest. Onder leiding van Lubertus 
Leutscher klinken de derde orkestsuite van Bach en de eerste symfonie van Brahms. 
Alt-mezzosopraan Hanneke Tichelaar zingt liederen van Gomez en Richard Strauss.

Het orkest opent het concert met de 
feestelijke derde orkestsuite van Johann 
Sebastian Bach, met daarin de bekende 
“Air”. Zangeres Hanneke Tichelaar vervolgt 
met Ave Maria van William Gomez en het 
serene “Und morgen wird die Sonne wieder 
scheinen” van Richard Strauss. De eerste 
symfonie van Johannes Brahms is een strijd 
van donker naar licht. Jet werk staat bol 
van de mooie orkestrale effecten, met in de 
opening onverbiddelijke paukenslagen. En de 
extra inzet van drie trombones (bazuinen) in 
de triomfantelijke finale.

Het Veenkoloniaal Symfonie Orkest is in 
2010 opgericht door dirigent en artistiek 
leider Lubertus Leutscher. Vanaf  2018 
draagt het orkest, dat sinds zijn oprichting 
veel waardering van binnen en buiten de 
regio heeft geoogst, de naam: 'Het orkest 
van de Veenkoloniën', kortweg: Het 
VKSO. Het orkest levert al vanaf  het begin 
een belangrijke bijdrage aan de culturele 
ontwikkeling van zowel de Veenkoloniën als 
de nabijgelegen Duitse grensstreek.

Lubertus Leutscher begon zijn muzikale 
opleiding op achtjarige leeftijd met trompet 
en piano. Als trompettist bij het Noord 
Nederlands Orkest studeerde Lubertus 
tevens orkestdirectie bij de vermaarde 
Nederlandse dirigent Anton Kersjes. De 
intense samenwerking met dirigent en violist 
Victor Liberman gaf  hem verdere artistieke 
impulsen en inspiratie.

Alt-mezzo Hanneke Tichelaar studeerde 
klassiek zang aan het Prins Claus 
Conservatorium in Groningen. Hanneke 
zong in opera’s, zoals Samson et Dalilah van 
Saint-Saëns, Dido and Aeneas van Purcell, 
Yevgeni Onegin van Tsjaikovski en oratoria, 
zoals Messiah van Händel, Mozarts Requiem 
en Petite Messe Solennelle van Rossini. 
Hanneke is vaste solist bij het VKSO.

Programma
J.S. Bach – Orkestsuite nr. 3 in D-groot, 
BWV 1068
W. Gomez – Ave Maria
R. Strauss – Morgen, op. 27 nr. 4 (1894)
PAUZE
J. Brahms – Symfonie nr. 1 in c-klein, op. 68

Samenvattend
Zondag 22 juni 2025. Wat: Veenkoloniaal 
Symfonie Orkest onder leiding van Lubertus 
Leutscher met Hanneke Tichelaar, alt-
mezzosopraan. Waar: Rian de Waalzaal in de 
Concertboerderij d'Rentmeester, Zuiderdiep 
279, Valthermond. Aanvang: 15:00 uur; 
voorprogramma om 15:00 uur (zaal open: 
14:30 uur). Kosten: € 30,00 (vrienden € 
25,00), kinderen € 7,50.

Kaarten bestellen via de website: www.
klassiekintveen.nl; info@klassiekintveen.nl

Op zaterdag 29 juni in Sellingen
Wandelen voor iedereen en veel 
gezelligheid tijdens eerste Mountos 
Westerwolde Wandelfestival 
SELLINGEN - De brink in hartje Sellingen is op zaterdag 29 juni het decor van de 
eerste editie van het Mountos Westerwolde Wandelfestival. Wandelaars hebben die 
dag keuze uit routes van 5, 12½, 25 en 40 kilometer door de prachtige natuur rondom 
Sellingen. De deelnemers vertrekken in de ochtend in alle rust en keren terug op een 
bruisend festivalterrein.

Het Mountos Westerwolde Wandelfestival 
biedt de ideale mix van wandelen, sfeer 
en gezelligheid. De deelnemers wandelen 
grotendeels over onverharde paden en 
genieten van de natuur, rust en ruimte. “We 
zorgen voor een gezellige sfeer onderweg”, 
zegt voorzitter Henk Oosterhuis van stichting 
Wandelen in Westerwolde. “Met deze 
variatie in afstanden willen we aantrekkelijke 
wandelingen bieden voor iedereen, van 
gezinnen met kinderen tot doorgewinterde 
wandelaars.” Op de route van vijf  kilometer 
zijn onderweg allerlei activiteiten, ook voor 
kinderen. Zo is er in Ter Borg een optreden 
van het Ketelkoor uit Sellingen.

Bruisende brink
Na afloop van het wandelen, arriveren de 
deelnemers op een bruisende Brink. Daar 
kunnen ze genieten van live-muziek van 
Wilco & Bert en coverband Little Cash. Ook 
is er wat te eten en te drinken verkrijgbaar, 

onder meer stroopwafels, pizzapunten, 
hamburgers en Italiaans ijs. Verder is 
er een beurs met kraampjes van onder 
meer hoofdsponsor Mountos schoenen, 
Staatsbosbeheer en waterschap Hunze & 
Aa’s. Voor de kinderen is er volop vermaak 
met een springkussen en middeleeuwse 
kinderspelen van stichting Middeleeuws Ter 
Apel. 

Het Mountos Westerwolde Wandelfestival 
vindt plaats vanaf  de Brink aan de 
Dorpsstraat in Sellingen. De 5 kilometer 
gaat van start van 10.30 tot 13.00 uur, de 
12½ kilometer van 9.30 tot 10.30 uur, de 
25 kilometer van 8.30 tot 9.30 uur en de 40 
kilometer van 8.00 tot 8.45 uur. Deelname 
kost tien euro per afstand, kinderen tot 12 
jaar mogen gratis mee. Aanmelden kan via 
www.mountoswesterwoldewandelfestival.nl. 
Het aantal deelnemers is beperkt en vol is vol.

Fietsroute tussen Borger-Odoorn en 
Westerwolde: meer dan fietsen alleen
Fietsroute als tastbaar bewijs van innige 
band Borger-Odoorn en Westerwolde

Borger-Odoorn onderhoudt een meer 
dan goede band met de gemeente 
Westerwolde. Er wordt op verschillende 
manieren samengewerkt – zo hebben 
ze in Florien Wiersma bijvoorbeeld een 
gezamenlijke Cittaslow eventmanager 
– en de gemeenten hebben gewoon 
veel overeenkomsten. Er is binding 
en bovendien kunnen ook beide 
burgemeesters, Jan Seton en Jaap 
Velema, het goed met elkaar vinden. Om 
de ‘liefde’ tussen beide gemeenten te 
bekrachtigen, werd zaterdag in Valthe (bij 
de schans) een unieke fietsroute geopend: 
‘Van schans tot klooster, fietsen door veen 
en verleden’.

Verbindende veengebied
De fietsroute loopt dwars door het 
verbindende veengebied en onderweg 
kunnen fietsers op vijf  plaatsen luisteren naar 
podcastfragmenten waarin onder andere te 
horen is over een veenlijk, veenarbeiders, een 
soldaat, de prior van het klooster en over de 
brand in 1472 bij dat klooster. De route heeft 
een lengte van in totaal vijftig kilometer en 
bijzonder is dat het idee voor het ontwikkelen 
van de route uit de koker komt van beide 
burgemeesters. Ook zij wilden de goede 
onderlinge betrekking tastbaar maken en 

kwamen uiteindelijk met het idee voor een 
fietsroute. Tijdens de opening werden de 
overeenkomsten tussen beide gemeenten nog 
maar eens genoemd en bij de ontwikkeling 
was Seton helemaal in z’n element als je 
bedenkt dat geschiedenis zijn hobby is. ‘’Het 
is niet alleen fietsen, het is een reis door 
de geschiedenis. We denken dat mensen 
enthousiast zullen worden als ze de mooie 
verhalen uit het verleden horen.’’ (Week in 
Week uit/Vincent Muskee)

a.s. zondag
Paardenspullen Markt bij Stal Ederveen
in Valthe
Op zondag 15 juni a.s. organiseert Stal Ederveen in Valthe een gezellige 
Paardenspullen Markt! Tussen 10.00 en 16.00 uur ben je van harte welkom om te 
snuffelen tussen een breed aanbod van tweedehands én nieuwe ruitersportartikelen. 
Van zadels tot halsters, dekens tot rijbroeken – voor iedere paardenliefhebber is er wel 
iets te vinden.

De markt vindt plaats op het terrein van Stal 
Ederveen, gelegen aan de Albertus Zefatweg 
6, 7872 TA Valthe. De toegang is helemaal 
gratis, dus neem vooral je stalgenoten, 
vrienden of  familie mee voor een leuk dagje 
uit. Of  je nu net begint met paardrijden 
of  al jaren actief  bent in de paardensport: 

deze markt is de perfecte gelegenheid om 
voordelig spullen aan te schaffen of  je 
collectie uit te breiden. Volg Stal Ederveen 
ook op Facebook voor meer informatie en 
updates: www.facebook.com/StalEderveen

Mis het niet – we zien je graag op 15 juni! 





Feestweek in Nieuw-Buinen staat als een huis
Mans Hebels is voorzitter van de Feestweek Nieuw-
Buinen (van donderdag 12 juni tot en met zondag 15 
juni) en kijkt tevreden naar het feestprogramma zoals 
dat is samengesteld. ‘’Wel hadden we graag voor de 
zaterdagavond nog een extra bekende artiest vastgelegd. 
Maar we moeten eerlijk zijn: dat past gewoon niet in ons 
budget. We hebben van alles geprobeerd maar het liep 
stuk op geld. Een beetje een bekende artiest vraagt al 
snel acht mille voor een half  uurtje en er was zelfs een 
band die 20.000 euro vroeg. Dat zit er gewoon niet in. 
Met Jannes hebben we voor de zaterdagavond echter 
een publiekstrekker van formaat vast weten te leggen 
en Papa di Grazzi is gewoon een goede band. En als 
ik zie dat nu al de helft van het aantal kaartjes voor de 
zaterdagavond verkocht is, dan doet me dat heel goed’’, 
zegt Hebels. De festiviteiten vinden – ook al vertrouwd - 
plaats in de feesttent bij de ijsbaan in Nieuw-Buinen.

Pubquiz met 290 deelnemers
Hebels en zijn bestuur zijn druk geweest en hebben goed 
gekeken naar wat vorig jaar aansloeg. Om die reden begint 
de feestweek donderdag 12 juni opnieuw met een pubquiz. 
‘’En die zit met 290 mensen weer helemaal vol’’, stelt Hebels 
tevreden.  ‘’Op vrijdag hebben we Eskalation. Dit zijn twee 
dj’s die een speciale act in petto hebben. Deze avond is 
gratis toegankelijk en we beginnen om 21.00 uur’’, vertelt 
Hebels, die vervolgens een drukke zaterdag tegemoet gaat. 
‘’In eerste instantie komen de kinderen aan bod. Vanaf  11.00 
uur kunnen die terecht op springkussens en kunnen ze gratis 
gebruik maken van een buikglijbaan en een survivalbaan. 
Vanaf  14.00 uur is er een ouderenmiddag. Net als vorig 
jaar zijn de Parkheemster Wichter te gast en treedt ook DJ 
Hankel op. Achter DJ Hankel gaat Henkie Kroeze uit Nieuw-
Buinen schuil. Hij heeft vorig jaar ook nog even opgetreden 
en is populair in Duitsland met liedjes van onder meer Udo 
Jurgens. Uiteraard zingt hij zijn schlagers in stemmige Tiroler 
kleding’’, zegt Hebels.

Blij met sponsoren
Hoogtepunt moet de zaterdagavond worden. ‘’We gaan 
vanaf  20.00 uur los. Behalve Jannes treedt Papa di Grazzi op 
en ook dj Kevin Platen is van de partij. De entree bedraagt 
vijftien euro. In vergelijking met andere evenementen is dat 
een schappelijke prijs. Dat geldt ook voor een biertje. Bij 
ons betaal je drie euro, terwijl de gemiddelde prijs vaak al 
tussen de 3,50 euro en vier euro ligt. Goedkoper kunnen we 
het ook gewoon niet maken’’, zegt Hebels. De afsluitende 
zondag staat ook al traditiegetrouw in het teken van een 
darttoernooi. ‘’Ook die inschrijving loopt aardig al is er – naar 
ik begreep – nog wel ruimte voor deelnemers. De eerste 
pijl wordt om 11.30 uur gegooid. Ach, al met al hebben 
we zo toch een mooi programma?  We zijn wat betreft de 
inkomsten afhankelijk van sponsoren, de recette en van 
wat er gedronken wordt. Gelukkig hebben we in Paas een 

prachtige hoofdsponsor en kunnen we ook nu weer rekenen 
op Avitec en Aalbers in Nieuw-Buinen. Daarnaast hebben 
we nog tal van andere grotere en kleinere sponsoren aan ons 
weten te binden. Daar zijn we natuurlijk erg blij mee. Want 
zeker gezien de bedragen die tegenwoordig omgaan in de 

artiestenwereld en de steeds hoger wordende kosten kunnen 
we simpelweg niet zonder sponsoren. Gelukkig zijn nog 
steeds heel veel bedrijven ons goed gezind’’, besluit Hebels. 
(Week in Week uit/Vincent Muskee)
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Harald Keur, sponsorzaken Feestweek Nieuw-Buinen
“De feestweek is belangrijk, er is al zo weinig te doen in het dorp”
Nieuw-Buinen maakt zich op voor de feestweek, een 
week die niet zonder vrijwilligers en zeker niet zonder 
sponsoren kan. Want het organiseren van de festiviteiten 
kost gewoon veel geld. ‘’Kijk alleen maar naar wat 
de gemiddelde artiest tegenwoordig al vraagt. Wij 
moeten in elk geval quitte zien te draaien en dan moet 
het totaalplaatje kloppen: de sponsoring moet in orde 
zijn, er moeten voldoende kaartjes verkocht worden 
en de omzet moet goed zijn. Dat is elk jaar best weer 
spannend’’, zegt Harald Keur, die binnen het bestuur 
verantwoordelijk is voor sponsorzaken. 

Materiaalsponsors
‘’Ik ken veel mensen en veel mensen kennen mij. Dat 
is natuurlijk een voordeel als je sponsors zoekt. Ik ben 
gewoon eerlijk. Leg uit wat onze plannen zijn en vraag of  
ze willen sponsoren. De gunfactor is daarbij belangrijk. We 
hebben materiaalsponsors en sponsoren die een financiële 
bijdrage doen. Het is niet gemakkelijker geworden, kan ik je 
vertellen. Inderdaad, het is tegenwoordig gemakkelijker om 
materiaalsponsors te vinden tegenwoordig. Gelukkig hebben 
we een lijst van bedrijven die ons altijd ondersteunen. Soms 
is het moeilijk om sponsoren over de streep te trekken, 
soms zeggen mensen meteen als ze je zien al dat ze wel 
weer meedoen. Nee, ik ben niet specifiek op zoek naar grote 
sponsoren. Ik heb zelfs liever tien kleine sponsoren, dan 
één heel grote. Met veel kleinere sponsoren ben je namelijk 
minder kwetsbaar’’, zegt Harald. ‘’Het is belangrijk dat je de 
mensen op de juiste wijze aanspreekt en dat je weet met wie je 
te maken hebt. Bij de één kun je gemakkelijk een grap maken, 
bij een ander niet. Maar dat leer je wel.’’

Leuk en hecht team
De sponsorzaken kosten hem best veel tijd. ‘’Het moet 
allemaal naast mijn werk. Ik heb een eigen bedrijf, Keur 
Isolatie, en dat is al heel erg druk. Maar ik heb er erg veel 
plezier in. Ik ben er via familie ingerold. Ronald Stevens 
stopte op een bepaald moment binnen het bestuur van de 
feestweek. Be Schipper is mijn schoonvader en hij is weer 
familie van Mans Hebels. En zo kwamen ze snel bij mij met 
de vraag of  ik Stevens’ taken over wilde nemen. ‘’Jij hebt wel 
een vlotte babbel, het is net wat voor jou’, zeiden ze. En zo 
ben ik er dus ingerold. Ik heb er nooit spijt van gehad. We 
hebben een heel leuk en hecht team. In principe doe ik de 

sponsorzaken alleen. Mans en Willem Nanninga hebben de 
contacten met de hoofdsponsors, die ze al langer kennen. 
Verder doe ik alles zelf. Dat gaat best aardig, al moet je niet 
vergeten dat het aantal bedrijven in Nieuw-Buinen natuurlijk 
beperkt is. Gelukkig doen de meeste ondernemers in het 
dorp wel mee en hebben we ook rondom het dorp aardig wat 
sponsoren aan ons weten te binden. We mogen zeker niet 
klagen.’’

Levendig houden
Keur is geboren in Buinerveen maar woont ondertussen in 
Nieuw-Buinen. ‘’De voornaamste reden waarom ik dit doe is 
toch omdat er al zo weinig in het dorp te doen is. We moeten 
Nieuw-Buinen natuurlijk wel een beetje levendig houden. Ik 
denk dat dit met de feestweek aardig lukt en ben tevreden 
met het programma dit jaar.  Met dank dus aan de sponsoren. 
Want zonder hen was er gewoon geen feest’’, zegt Harald. 
(Week in Week uit/Vincent Muskee)
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Bé Schipper verantwoordelijk voor de horeca tijdens feestweek in Nieuw-Buinen
“Als organisatie moeten we het klein houden en geen gekke dingen doen”
Bé Schipper (60) uit Buinerveen zet zich al jarenlang 
in voor de feestweek in Nieuw-Buinen. ‘’Het is niet 
verkeerd om iets voor andere mensen te doen’’, zegt 
hij. ‘’Want als bestuurslid krijg je zelf  maar weinig 
van de festiviteiten mee. Je moet steeds het ‘koppie 
d’r bij’ houden’. Het mooiste moment voor ons is de 
zondagmiddag, als alles achter de rug is. Dan drinken 
we als bestuur samen gezellig een biertje’’, zegt 
Schipper, in het verleden vooral bekend als (uitstekende) 
voetballer van Buinerveen en Musselkanaal. 

Pinkstertoernooi
De binding met voetbal is er overigens nog steeds. ‘’Ik 
speel nog in het 45+ team en train nog wel eens mee bij 
Buinerveen. En met een  groepje van een man of  zes, 
zeven volgen we het eerste elftal op de voet. Heel gezellig’’, 
zegt Schipper, die via het befaamde Pinkstertoernooi 
betrokken raakte bij de feestweek in Nieuw-Buinen. ‘’Bij dat 
Pinkstertoernooi ben ik ooit begonnen als scheidsrechter. 
Later werd ik verantwoordelijk voor de horeca in de kantine. 
Mans Hebels, nu voorzitter van de feestweek, deed de horeca 
voor de feesttent. Toen het Pinkstertoernooi verdween, 
kwam later de vraag of  we een feestweek voor het dorp 
wilden organiseren. En zo is het ontstaan. Ja, ik ben een 
echte Buinervener. Mijn zoon runt hier bijvoorbeeld nu de 
kroeg. Maar ik gun Nieuw-Buinen dus ook het allerbeste. En 
nogmaals: het is goed om iets voor andere mensen te doen’’, 
zegt Bé.

Vrijwilligers
Schipper heeft het druk tijdens de feestweek. ‘’Ik regel 
onder meer het darttoernooi, zorg dat de tent en toiletten 
schoongemaakt worden, doe de bestellingen en zorg voor 
voldoende medewerkers tijdens de feestweek. Ik moet zorgen 
dat het allemaal goed loopt. We doen het met allemaal 
vrijwilligers. Het mooie is dat zich dit jaar gewoon spontaan 
tien nieuwe vrijwilligers hebben aangemeld. Dat zegt wel iets 
over de onderlinge sfeer. Het is bepaald geen straf  om hier 
vrijwilliger te zijn’’, zegt Bé, die vaak alleen zijdelings iets 
meekrijgt van het feest. 

‘’Geen probleem. Achter de bar en achter de schermen is 
het ook gezellig. Dat wil overigens niet zeggen dat wij elkaar 

als bestuur nooit eens de waarheid vertellen. Integendeel. Er 
wordt soms behoorlijk gediscussieerd, maar we komen er 
altijd uit.’’

Geen gekke dingen
Schipper kent de (on)mogelijkheden van Feestweek Nieuw-
Buinen. ‘’Ik ben van mening dat we het lekker klein moeten 
houden en geen gekke dingen moeten doen. Nieuw-Buinen is 
een klein dorp met weinig middenstand. Dat in ogenschouw 
nemend hebben we gewoon een leuk programma. We 

moeten ons niet gek laten maken door artiesten die een 
vermogen vragen voor een half  uurtje gek doen. En Jannes 
is natuurlijk ook gewoon een publiekstrekker van formaat. Ik 
ga er vanuit dat de tent vol is en dat de inwoners van Nieuw-
Buinen zo laten zien dat ze de feestweek belangrijk vinden. 
De voortekenen zijn goed en ook de inschrijving voor het 
darttoernooi op zondag loopt prima. Opgeven kan overigens 
nog steeds, want er is nog zeker wel ruimte voor deelnemers’’, 
besluit Schipper. (Week in Week uit/Vincent Muskee)
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Feestweek Nieuw-Buinen blij met kleine en grote sponsoren 

Harald Keur zegt het elders in deze krant al: zonder sponsoren geen feestweek in 
Nieuw-Buinen. ‘’We zijn blij met elke sponsor, klein en groot’’, zegt hij. Voor de 
komende feestweek geldt Paas BV als hoofdsponsor, maar mag ook de bijdrage van 
Avitec, J.C. Krans en Aalders Installatietechniek niet onbenoemd blijven.

Ondersteuning van de feestweek in 
Nieuw-Buinen
Avitec was hoofdsponsor, die rol is nu 
overgenomen door Paas. ‘’Ik ken de mensen 
van Paas al vanaf  het moment dat ik zelf  
nog bij Aalders Installatietechniek werkte,’’, 
zegt voorzitter Mans Hebels. ‘’Via Paas 

krijgen we onder meer units voor artiesten, 
voor de EHBO en de penningmeester. Ook 
kunnen we gebruik maken van stroomkabels 
en dergelijke’’, zegt Hebels. Avitec blijft 
Feestweek Nieuw-Buinen ondersteunen. Het 
bedrijf  in Nieuw-Buinen speelt een steeds 
grotere rol op het gebied van infrastructuur, 

bouw, groenvoorziening en de circulaire 
verwerking van grond- en afvalstromen. 
‘’We zijn actief  in meerdere sectoren en 
blijven ons ontwikkelen’’, zegt Rianne van 
der Aa. ‘’Ook bijvoorbeeld op het gebied 
van duurzaamheid. Ons machinepark wordt 
steeds groener en mensen die dit met eigen 
ogen willen zien zijn welkom op zaterdag 
21 juni, als we van 10.00 uur tot 16.00 uur 
een open dag houden.’’ Ook J.C. Krans is 
een belangrijke sponsor voor de feestweek. 
‘’Zonder Krans geen stroom en zonder 

stroom geen feest’’, zegt Keur. Krans levert 
onder meer diesel en aggregaten en geldt als 
een van de grootste aannemersbedrijven van 
Noord Nederland in de sloop en GWW-
sector. Ook Aalders Installatietechniek 
moet genoemd worden. Het zelfstandige 
familiebedrijf  realiseert technische installaties 
in woningbouw en utiliteitsprojecten. Aalders 
is gespecialiseerd in innovatieve, duurzame en 
energieoplossingen. (Week in Week uit/Vincent 
Muskee)
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